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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi,09  martie 2016, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 

 
 

 

 Prin Dispoziţia nr.678 din 03 martie 2016 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 09 martie 2016, ora 11
00

, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Dinu Ionel 

2. Ilie Clement 

3. Gâdea Gheorghe 

4. Cepraga Cornel Sorin 

5. Popazu Liviu 

6. Bălănean Viorel  

7. Oprişan Gigi 

8. Cartojan Dan Liviu 

9. Pârlea Victor Constantin 

10. Măroiu Marian 

11. Ciulacu Mirela 

12. Truică Liliana 

13. Ciobanu George Daniel 

14.  Velicu Florian 

15. Spoială Slav Gheorghe 

16. Cioacă Ionuţ 

17. Badea Ionuţ 

18. Dinu Cristina Elena 

19. Stanciu Marius Viorel 

 

 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Oprişan Gigi, ales prin H.C.L. nr.467 din 17 

decembrie 2015. 
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Domnul consilier Oprişan Gigi: Bună ziua! Cred că putem începe, singura 

problemă pe care o avem este, dacă aţi observat pe masă aveţi ordinea de zi, pe tabletă nu 

se deschide, iar ce aveţi pe tabletă se deschide numai în format pdf. Băieţii de la tehnic 

probabil vor rezolva lucrurile acestea, dar să ştiţi cam cum vom lucra. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Noi nu am studiat materialele de şedinţă, 

ordinea de zi. Ni s-a pus la dispoziţie abia acum şi chiar… Eu, personal nu cunosc 

ordinea de zi. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Eu am avăzut-o. Ordinea de zi este pusă pe tabletă, 

nu se vede, este adevărat, dar pe site-ul Primăriei este. Eu de acolo am luat-o. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteţi, dacă observaţi pe tabletă şi 

dacă vă deschideţi, doamna consilier tableta, o să vedeţi că ordinea de zi este în partea 

stângă, nu este în formatul acesta, adică de la 1 la 66, dar în partea stângă aveţi toate 

proiectele de hotărâre. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Tableta mea, dacă îmi permiteţi, a fost 

deblocată acum 5 minute de către o persoană din cadrul Primăriei. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ca să deblocaţi o tabletă, trebuie să veniţi dvs. la 

cineva care să ştie să lucreze cu tableta. Puteaţi s-o faceţi mai înainte, dar există un 

impediment pentru că nu se deschide în celălalt format. Nu ştiu! Toate aceste hotărâri de 

Consiliu sunt în două formate, în format pdf şi încă un tip de format, nu mă pricep prea 

bine la partea electronică. În format pdf se deschide. S-ar putea să fie datorită volumului 

mare de informaţii, s-ar putea să fie o problemă de trafic şi de… Uitaţi-vă în partea stângă 

cam aşa arată mapa de şedinţă, plus că ele sunt toate arhivate. 

Domnul consilier Velicu Florian: Stimaţi colegi, domnule primar, doamnelor şi 

domnilor din executiv, problema cu tableta nu este de ieri de azi, este de cel puţin două 

săptâmâni. Eu am tot încercat să deschid anumite puncte de pe ordinea de zi, zilele 

trecute şi nu s-au putut deschide. Legat de formatul pdf la care dvs. faceţi referire astăzi, 

am fost anunţat acum jumătate de oră de un domn de la IT că se deschide în format pdf. 

Să ne ierte Dumnezeu, cum credeţi dvs. că putem noi studia un volum atât de mare de 

informaţii în câteva minute? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă răspund, domnule Velicu. 

Domnul consilier Velicu Florian: Păi, nu trebuie să-mi răspundeţi. Trebuie să 

răspundeţi, dacă se poate şi pertinent. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Şi pertinent. De unde ştiţi dvs., de unde anticipaţi 

cum o să vă răspund? În formatul letric cum exista şi în formatul pe suport de hârtie, 

dintotdeaua şi regulamentul spune lucrul acesta, cu 3 zile înainte, trebuie cineva din 

partea dvs., să vină să ridice acel document, nu trebuie să vi le trimitem acasă. Acelaşi 

lucru se întâmplă şi la sistemul electronic, când vedeţi că aveţi o problemă, acelaşi lucru 

trebuie să-l faceţi. Veniţi la Primărie ca şi cum aţi fi venit să vă ridicaţi materialele şi 

vedeţi. Domnule, nu mi se deschide tableta! Am o problema! Şi atunci vi se rezolvă 

lucrul acesta. 

Dar, ceea ce ridicaţi dvs. o problemă de disfuncţionalitate, nu poate fi luată în 

considerare atât timp cât dvs. nu v-aţi manifestat această dorinţă de a veni la Primărie să 

vă vedeţi lucrurile respective. Cum veneaţi să vă ridicaţi mapele în format scris, aşa 

veneaţi să verificaţi. Domnule, am o problemă pe tableta mea. Nu mi se deschide! Ia, 
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vedeţi! Şi aveaţi acest drept şi aveţi acest drept, iar personalul din cadrul Primăriei are 

această obligaţie. 

Domnul consilier Velicu Florian: Sunteţi convins că nu am făcut-o? Am vorbit cu 

un domn de la IT acum o săptămână şi mi-a zis că în maxim o zi două se rezolvă. Uitaţi-

vă că discutăm la o săptămână şi dacă astăzi… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, în format pdf se deschide de mai multe zile. 

Domnul consilier Velicu Florian: Şi de unde trebuia să ştiu eu că se deschide în 

pdf? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Venind la Primărie. 

Domnul consilier Velicu Florian: În fiercare zi? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Velicu, acum o săptămână nu aveaţi de 

ce să veniţi pentru că această convocare s-a făcut vineri, nu s-a făcut mai înainte. Nu 

aveaţi de ce să veniţi. A? Dvs. faceţi un obicei din asta, de a veni prin Primărie şi de a vă 

plimba pe aici. Poate vreţi să vă obişnuiţi cu atmosfera din Primărie. Nici o problemă, 

aveţi tot dreptul. 

Domnul consilier Velicu Florian: Dvs. vi se pare aplicată această discuţie? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule Velicu, avem de la tehnic o opinie. 

Domnul consilier Velicu Florian: Îl auziţi şi pe domnul primar ce vorbeşte?  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Îl auzim. 

Domnul consilier Velicu Florian: Vă rog frumos să spuneţi că nu au voie să intre 

consilierii în Primărie. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Cine a spus aşa ceva? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cine a spus aşa ceva? 

Domnul consilier Velicu Florian: Păi, dacă dvs. ridicaţi o astfel de problemă? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu, am spus că dvs. veniţi şi aţi tot întrebat alte 

lucruri. 

Domnul consilier Velicu Florian: Nu face obiectul discuţiei. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă aveţi chef de ceartă domnule Velicu, puteţi să 

vă certaţi de unul singur. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Ca să terminăm cu detaliile tehnice, domnule 

Velicu! Ca să terminăm cu detaliile tehnice, avem de la IT un specialist care ne va explica 

despre ce e vorba. 

Domnul Şiu Cezar: Bună ziua! Lucrez în cadrul Primăriei la Serviciul Juridic şi 

Administraţie Locală. Vreau să vă spun că primele 35 de materiale au fost încărcate din 

data de 9 şi 11 februarie. Primele 35 de materiale! Deci, a trecut aproape o lună de atunci. 

Iar între 11 februarie şi 20 şi ceva februarie, au fost încărcate restul de materiale. Eu zic 

că a fost tot timpul din lume ca să le puteţi vizualiza. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Mulţumim, domnului de la tehnic! Şi ca să 

terminăm cu detaliile tehnice, eu vă propun şi ar fi bine să ne facem un obicei din asta, să 

începem şedinţa Consiliului Local cu intonarea imnului de stat al României 

Mulţumesc, domnilor consilieri! Sper ca viitorul preşedinte de şedinţă să păstreze 

acest moment. 

Domnule secretar, aş vrea să spuneţi dacă suntem statutari şi dacă putem începe 

şedinţa Consiliului Local. 
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 Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi 19 consilieri. Şedinţa este statutară, 

însă vreau să fac  nişte precizări legate de componenţa consilierilor în funcţie şi de 

cvorumul care trebuie aplicat. 

La data de 25 februarie, printr-o încheiere a Tribunalului Giurgiu, hotărârea 

Consiliului Local de validare în funcţie a doamnei consilier Preda Petronela Daniela a 

fost suspendată. Lucru care trebuia făcut de la început, asta a fost problema instanţei. 

Deci, nu mai poate vota şi nu mai poate fi consilier. 

A doua problemă este al doilea act administrativ pe care l-am primit din partea 

Instituţiei Prefectului. Este ordinul nr.55 din 07 martie 2016 prin care se constată 

încetarea mandatului de consilier a domnului Vladu Alexandru şi pe cale de consecinţă a 

funcţiei de viceprimar al municipiului. Deci, în această situaţie, numărul de consilieri în 

funcţie ai Consiliului Local este de 19, iar cvorumul pentru aprobarea hotărârilor este de 

10 consilieri în acest moment. 

Domnul Vladu Alexandru: Bună ziua, vă spun şi eu! Sunt emoţionat pentru că am 

ascultat imnul României şi emoţia asta mi s-a transmis. Altă emoţie nu am pentru că nu 

ştiam. Vreau să vă mulţumesc tuturor colegilor mei din Consiliul Local pentru cei 

aproape 4 ani în care am lucrat împreună. Vreau să mulţumesc tuturor celor din Primărie, 

oamenilor din Primărie, din societăţile Primăriei, din direcţiile Primăriei cu care am lucrat 

şi a fost o onoare pentru mine să lucrez cu ei. Dacă poate vreodată am greşit cu ceva 

pentru vreo persoană, îmi cer scuze pentru că fiecare suntem oameni şi poate mai greşim. 

Deci, dacă am greşit cu ceva, îmi cer scuze, acum. Vreau să vă asigur pe toţi că vom lucra 

împreună peste trei luni de zile. Sigur, vom lucra împreună, de data aceasta din calitatea 

de primar. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Mulţumim, domnule Vladu! 

Domnul Vladu Alexandru: Şi eu vă mulţumesc! Domnule primar, scaunul vă 

aparţine! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Începem şedinţa noastră prin aprobarea a două 

procese verbale, unul din data 15 ianuarie 2016. Cine este pentru? 19 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

Procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 29 ianuarie 2016. Cine este 

pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Şi acum să trecem la ordinea de zi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule preşedinte, dacă îmi permiteţi, aş dori să 

retrag de pe ordinea de zi propunerea numărul 10 cu privire la aprobarea Contractului de 

colaborare între Bursa Română de Mărfuri şi Municipiul Giurgiu, ca tardivitate pentru că 

el era valabil pentru luna februarie. 

Proiectul numărul 30 cu privire la aprobarea încheierii Acordului de parteneriat 

între Municipiul Giurgiu, Asociaţia Romii Giurgiuveni şi Asociaţia Partida Romilor Pro 

Europa – Giurgiu, ca tardivitate pentru că se adresa unei acţiuni din data 19 februarie şi 

nu-şi mai are efectul în acest moment. Dumnealor făcând o altă solicitare pentru ziua 

romilor din 8 aprilie, dar va face obiectul unei alte hotărâri de Consiliu. 
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 Proiectul numărul 51 cu privire la aprobarea documentaţiei tehnico - economice 

pentru „CENTRALA TERMICĂ - ZONA ISTRU”, pentru o problemă de legalitate vis-a-

vis de decontarea sumelor de bani în cadrul acestui studiu de fezabilitate din fonduri 

naţionale. 

Mai scoatem şi punctul 55 cu privire la aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „CENTRALA TERMICĂ - ZONA VOESTALPINE”. Pentru cele 

două proiecte Ministerul Dezvoltării ne-a comunicat că nu finanţează prin programul 

termoficare 2016-2020 decât lucrări destinate dezvoltării reţelei şi modernizării reţelei, în 

sensul reducerii cheltuielilor şi reducerii costului. Noi aveam în acel studiu de fezabilitate 

şi realizarea contorizării pe orizonatală la blocuri şi ne-au comunicat că nu poate face 

parte din acelaşi studiu de fezabilitate. Drept urmare, am înaintat documentaţia către 

firma care face această documentaţie ca să separe cele două lucrări, până la urmă cele 

două bugete. Să aprobăm doar strict bugetul pentru programul care se integrează în 

programul termoficare 2016-2020, iar partea cealaltă, în funcţie de cum doresc consilierii, 

să găsim alte surse de finanţare, nu din program guvernamental. 

Drept urmare, o să vă rog să le scoatem de pe ordinea de zi, urmând ca la proxima 

şedinţă să le aprobăm în forma stabilită de Ministerul Dezvoltării. Aceste patru hotărâri 

domnule preşedinte, vă rog să luaţi act. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Le-am notat. Supun la vot ordinea de zi cu 

modificări. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării sintagmei „tarife” 

în „taxe” în toate documentaţiile aprobate în Consiliul Local aferente Direcţiei 

Administrare Active din Proiecte cu Finanţare Europeană, a  modificărilor şi 

completărilor Regulamentului de Organizare şi Funcţionare - C.N.I.P.T. 

Giurgiu şi a documentaţiei de licitaţie publică cu strigare - modificată 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Eu aş fi avut de făcut două observaţii. La 

regulamentul de organizare şi funcţionare C.N.I.P.T. Giurgiu, modificarea propusă în 

hotărâre face o precizare că cel care va coordona activitatea centrului trebuie să fie 

absolvent al Universităţii din Bucureşti, specializarea geografie. Mi se pare restrictiv să 

spui Universitatea Bucureşti, mai sunt şi alte universităţi care au această specializare şi o 

să rog să se modifice în sensul acesta. 

A doua problemă pe care vreau s-o mai ridic, în legătură cu modificarea sintagmei 

„tarife” în „taxe”, asta nu înseamnă automat scutirea de plată a TVA-ului şi pentru mine 

mi-e neclar. Eu am citit Codul Fiscal şi am citit şi normele de aplicare, scutirile se dau pe 

operaţiuni. Faptul că fac anumite operaţiuni, închirierea utilajelor fixate definitiv în bunul 

imobil. S-ar putea ca eu să fi înţeles greşit, dar referitor la acest punct, normele 

metodologice spun că în sensul art.292, alin.2, lit.e, punctul 2 din Codul Fiscal - maşinile 
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şi utilajele fixate definitiv în bunurile imobile, sunt cele care nu pot fi detaşate, fără a fi 

deteriorate sau fără a determina deterioarea imobilelor însăşi. 

 Dacă operaţiunile asupra cărora se fac sau utilajele asupra cărora se efectuează 

operaţiunea de închiriere, atunci mie mi se pare că ceea ce scrie, că nu se poate aplica 

această treabă la noi, iar dacă vrem să nu greşim, părerea mea este că ar fi trebuit să 

cerem în mod expres de la Direcţia de Finanţe, să ne clarifice, plătim sau nu plătim TVA. 

Domnul primar Barbu Nicolae: În ceea ce priveşte primul punct, în regulementul 

vechi stabilisem că managementul Centrului de Informare Turistică Giurgiu va fi asigurat 

de directorul Direcţiei Administrare Active din Proiecte cu Finanţare Europeană. Când 

am mers la autorizare, pentru că trebuie să ne autorizăm ca şi furnizor de servicii turistice, 

când am mers la autorizare ni s-a spus că trebuie să avem un director şi acel director 

trebuie să aibă sau o persoană împuternicită care să aibă studii în domeniu. Ori, directorul 

Direcţiei Administrare Active din Proiecte cu Finanţare Europeană nu avea. Modificarea 

care apare acum, este că acea persoană care a terminat o facultate de profil, a dat un 

examen şi este angajată în cadrul acestui centru, să preia şi îndatoririle de director de 

administrare Centru de Informare Turistică. Acum, că s-a mers şi s-a trecut exact 

calificarea acestei persoane, că s-a trecut în regulament, este o chestie pertinentă şi se va 

ţine cont şi ne vom opri în regulament şi vreau să se ia act de acest lucru.  

La regulamentul privind organizarea şi funcţionarea Centrului Naţional anexa 4, 

cap.II, art.7, alineat 2 – managementul C.N.I.P.T. Giurgiu va fi asigurat, cum spunea aici, 

de consilierul din cadrul Centrului cu studii în domeniul turismului. Şi aici mai spunea: 

absolvent al Universităţii Bucureşti, să ne oprim cu studii în domeniul turismului, fără să 

mergem mai departe. Aici am mers dintr-un exces de zel, era fata angajată şi avea şi 

aceste calificări. I-au trecut exact, dar noi trebuie să facem regulamentul şi pentru cine va 

veni ulterior. Deci, el trebuie să aibă studii în domeniul turismului ca să poată fi acreditat 

de Ministerul Tursimului şi să poată îndeplini şi acest centru să aibă acreditare, să 

funcţioneze. Deci, aici este pertinentă şi fără nici o problemă se va scoate în art.7, alineat 

2, după domeniul turismului, absolvent al Universităţii din Bucureşti, Facultatea de 

Georgrafie, specializare geografia turistului. În celelalte, nu sunt. 

În ceea ce priveşte sintagma „taxe” şi „tarife”, această direcţie cu personalitate 

juridică trebuia să se autorizeze şi pentru domeniul produselor alimentare pentru piaţa de 

gross şi în domeniul produselor turistice, furnizării de produse turistice pentru C.N.I.P.T., 

să se autorizeze şi pentru folosirea bărcuţelor şi nu ştiu ce, pe Dunăre de la Autoritatea 

Navală. Drept urmare, ca să îndeplineşti toate condiţiile, finanţele şi în momentul când 

ne-am dus la finanţe, ea este o direcţie cu personalitate juridică, dar conform 

reglementărilor în vigoarea, această direcţie cu personalitate juridică este neplătitoare de 

TVA şi nu va fi niciodată plătitoare de TVA. Drept urmare, această înlocuire, nu mergem 

în Codul Fiscal să vedem unde suntem scutiţi, ci din start noi nu trebuie să plătim TVA, 

nu că suntem scutiţi, că am fi scutiţi pe undeva. Iar cheltuielile cu toate utilităţile sau cu 

toate cheltuielile care se fac, care sunt purtătoare de TVA, acel TVA va intra în costul 

produsului. Deci, nefiind TVA deductibil, el intră în costul produsului. Acea cheltuială 

care intră în, de exemplu chetuiala cu utilităţile, cu energia electrică, alte costuri care se 

fac pentru buna funcţionare a serviciului respectiv şi a direcţiei respective, cheltuiala 

respectivă va fi inclusiv cu TVA în costul produsului, în costul serviciului. Acesta este 
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lucrul, e ca o societate care nu este plătitoare de TVA, care cumpără cu TV, dar TVA-ul 

acela îl include în cost. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Eu am zis şi ne-aţi salvat, ca să zic aşa. Tot 

legat de asta, ca să avem în spate, ca după ce se votează acest proiect de hotărâre să cerem 

un punct de vedere de la finanţe. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi, finanţele ne-au trimis, că nu veneam altfel. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: În regulament eu nu am văzut hârtia. Dacă era 

pus, să ştiţi că nu mai comentam. Nu am văzut aşa ceva. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, vom cere şi hârtie scrisă! Dacă te duci cu 

dosarul şi spune că îţi trebuie asta, la un moment dat… Putem să mergem şi pe calea 

această să le cerem hârtii… 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Să nu vină după aceea Curtea de Conturi şi să 

zică: bă, staţi, că nu aţi făcut bine. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Sunt două sintagme care după părerea mea, mi se par 

sinonime, atât taxa cât şi tariful. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Nu sunt! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Taxa, ea se supune o plată pentru ceva. Tariful, se 

proceda pe vremuri la vama Giurgiu, era un tabel cu taxele vamale. Asta, însemna tariful! 

Ştiu foarte bine. Eu de ce vă spun, nu am făcut lingvistică, am făcut antropologie 

lingvistică şi termenii ăştia care vin din evoluţia limbii române sunt mai greu pentru mine 

şi identific destul de dificil. Şi de aceea sunt termeni noi şi eu nu mă identific cu ei. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule Dinu! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Spuneţi-mi şi mie, de ce se modifică tarife în taxe. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Taxele nu sunt purtătoare de TVA, tarifele sunt 

purtătoare de TVA. Atât! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Aceasta este diferenţa între taxe şi tarife. 

 Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat cu acea modificare în regulement care 

a fost expusă de domnul primar. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

3 abţineri. (domnul Velicu Florian, domnul Pârlea Victor şi domnul Ciobanu George 

Daniel). 

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţiei de servicii de 

asistenţă şi reprezentare juridică în dosarul civil nr.283/122/2015 aflat pe rolul 

Curţii de Apel Bucureşti 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Poate dacă am fi avut nişte colegi mai 

îngăduitori, n-am fi ajuns aici. Sigur că suma este insimnifiantă, în jur de 4 mii de lei, 
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costul reprezentării în instanţă. Acum e vremea concilierii şi îl rog pe domnul, îi cer acum 

şi aici, domnului Velicu să-şi retragă plângerea şi să rămânem prieteni. Dacă domnul 

Velicu nu şi-o retrage înseamnă că nimic nu-i mai adevărat decât vorba Apostolului Pavel 

„toate îmi sunt îngăduite, dar nu toate îmi sunt de folos”. Adică referitor la mine, dacă noi 

vom pierde, eu va trebui să îi dau domnului Velicu o sumă aproximativ cu indemnizaţia 

anuală de consilier. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu, nu, trebuie să daţi 180 de milioane. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Atunci, dacă domnul Velicu nu face gestul de 

bunăvoinţă, pe mine să mă lase să plătesc în rate. 

Domnul consilier Velicu Florian: Având în vedere că s-a pomenit numele meu, 

sunt obligat să dau replică. Rămân fără cuvinte la această solicitare a colegului nostru, dar 

în acelaşi timp aş putea să pun o întrebare retorică. Acea hotărâre care a fost dată nelegal 

în a şaptea 2014, credeţi că mie mi-a picat bine? Puteţi să-mi răspundeţi? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Păi dacă e retorică cum să vă răspundă? 

Domnul consilier Velicu Florian: În altă ordine de idei, legat de ce se discută astăzi 

pe ordinea de zi, eu mi-am propus să nu abordez subiectul acesta sub nici o formă pentru 

că pot fi acuzat că sunt părtinitor, că nu ştiu ce alte acuze de genul acesta. Dar problema 

este clară, greşeala a fost făcută de iniţiatorii proiectului. Consiliul Local conform legii 

393 şi-a făcut, şi-a îndeplinit atribuţiunile, drept urmare, cei care vor răspunde nu sunt 

consilierii, este evident. Punct! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule preşedinte, când mă hotărâsem şi eu să iau 

o decizie pentru mine, ca să-l votez pe domnul Velicu ca şi viitor viceprimar, m-aţi oprit 

brusc din acţiune. Fiindcă sunt dat în judecată şi nu mai pot domnule Velicu, să fac acest 

gest pentru dvs.. Şi nu ştiu dacă şi ceilalţi colegi ai dvs. o să facă acest act ca să vă voteze, 

ca viitor viceprimar, atâta timp cât dvs. ne-aţi dat în judecată. 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule Dinu, îmi cer scuze! Nu cred că a fost 

târât absolut nimeni. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule, este gravă situaţia actuală! Nu-mi vine să 

cred ce se întâmplă în acest Consiliu Local.  Nu e posibil ca dumneata să chemi proprii 

colegi în instanţă. Să vă fie ruşine, domnule consilier! 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule preşedinte! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Am crezut că v-aţi potolit şi v-a venit mintea la cap. 

Ruşine să vă fie! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule Dinu! 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule Dinu, cred că exageraţi! Nu este nici 

prima dată şi cu siguranţă nici ultima. Dacă dvs. vorbiţi aşa ca pe maidan în Consiliul 

Local, în primul rând nu aveţi respect pentru cei care ne privesc.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Dumneata ai adus în situaţia ca, Consiliul Local să 

fie maidan. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Am rugămintea la dvs., domnilor consilieri, să nu 

intraţi în dialog şi să discutaţi anumite probleme care nu ne privesc. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Nu e posibil ca noi să avem un punct pe ordinea de zi 

să aprobăm achiziţia unui serviciu juridic pentru a ne judeca cu dumneata. Cum este 

posibil? 
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Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule Dinu! Supun la vot proiectul de hotărâre 

prezentat. Cine este pentru? 9 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 10 abţineri. 

Domnul primar Barbu Nicolae:  Domnule Velicu, dvs. aţi votat? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Da, s-a abţinut.. 

Domnul primar Barbu Nicolae:  Aveţi o mare grijă! 

Domnul consilier Velicu Florian: Cine? Eu? 

Domnul primar Barbu Nicolae:  Da, că aţi votat. 

Domnul consilier Velicu Florian: M-am abţinut. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Tot vot e. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: E vot. 

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea reglementării situaţiei juridice 

a unui teren situat în Municipiul Giurgiu,  includerea în Nomenclatorul stradal 

şi atribuirea de denumire 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de urbanism a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind 

închirierea ambarcaţiunilor de agrement fără motor pe Canalul Cama 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Velicu Florian: Am văzut şi eu care este situaţia la acea investiţie 

şi după cum ne putem da seama, se poate circula cu barca şi prin acele încăperi, domnule 

primar. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Eu nu cred că face obiectul discuţiei. 

Domnul consilier Velicu Florian: Face obiectul pentru că discutăm de o investiţie 

care a fost aprobată în Consiliul Local, făcută pe bani europeni şi care nu şi-a prea atins 

scopul. Problema este cum a fost proiectată acolo, cum a fost executat şi de ce se 
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întâmplă ce se întâmplă, dacă nu a fost luată în calcul asemenea situaţie de calamitate, în 

ceea ce priveşte inundaţia. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Mie mi-aţi adresat întrebarea, domnule Velicu, da? 

Domnul consilier Velicu Florian: Executivului. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Cu toţii aţi aprobat indicatorii şi investiţia 

aceasta cu bani europeni: 300 de mii de euro prin Programul Operaţional de Pescuit, 100 

de mii de euro din fondurile Primăriei. Investiţia s-a realizat în cursul anului trecut. Tot în 

cursul anului trecut s-a aprobat, în 2014 s-a aprobat şi în 2015 s-a licitat şi realizarea unei 

construcţii hidrotehnice care să preîntâmpine exact situaţii de genul acesta. Licitaţia s-a 

făcut, a câştigat o firmă care a venit cu susţinere tehnică de la mai multe firme. Legea îi 

permite ca o firmă care n-a făcut lucrări de genul acesta, dacă vine cu susţinere tehnică de 

la alte firme, îşi face o asociere, să câştige licitaţia. 

A fost pe primul loc cu preţul cel mai scăzut. Iarăşi e un criteriu foarte prost şi 

păgubos. A câştigat licitaţia, au fost alocaţi peste 16,5 miliarde din 22 de miliarde 

valoarea finală, 16,5 miliarde au fost destinaţi lucrărilor de anul trecut. Nu a executat de 1 

leu. Ce a făcut, nu a făcut bine. A făcut un batardou, un dig micuţ. Toamna, vara, toamna, 

iarna, au fost condiţii foarte bune să lucreze. Nivelul Dunării cred că a fost cel mai scăzut 

din nu ştiu câţi ani. În zona respectivă era un metru de apă. Nu a lucrat nimic, dar nici nu 

aveam legal posibilitatea să-l forţăm în vreun fel. I-am trimis notificări că trebuie să 

lucreze. Ne-au tot spus că în 15 octombrie va rezolva până la sfârşitul lunii noiembrie, va 

fi acea construcţie hidrotehnică realizată. Acel stăvilar să nu mai permită, să nu mai 

permită apei să treacă în partea cealaltă a canalului Cama. 

În luna noiembrie, pe la sfârşitul lunii noiembrie, când deja îi trimisesem adrese să-

şi finalizeze lucrarea pentru că intram în perioada de iarnă şi vom suspenda aceste lucrări 

pe timpul iernii, că nu au cum să mai fie lucrate, să se toarne betoane în perioada de iarnă, 

dumnealor ne-au trimis o adresă în care ne-au spus că vor face lucrările la anul şi să-i 

acceptăm să facă la anul. Drept umare, i-am reziliat în baza unor articole din contractul pe 

care l-am avut cu acel constructor, i-am reziliat contractul. În acest moment suntem în 

faza premergătoare organizării unei noi licitaţii şi păstrăm aceleaşi date ale problemei şi 

organizăm o altă licitaţie. Legal şi vreau să fiu foarte bine înţeles, legal, ce putea face 

administraţia când un constructor nu şi-a făcut treaba? Poate să-l acţioneze tot legal, în 

instanţă sau să ceară daune. Noi am lucrat cu A.D.P.P.-ul în această perioadă, tocmai ca 

să realizăm acel dig, să nu treacă apa. Nivelul a crescut foarte mult, forţa cu care puteam 

în acest moment să realizăm, nu a compensat această creştere bruscă, drept urmare, 

suntem unde suntem. Ce se întâmplă? Juridic, foarte simplu! Ne vom îndrepta împotriva 

acestei firme care nu şi-a îndeplinit condiţiile, ca să recuperăm tot ce este. Acesta este 

legal, şi încă o dată spun, legal nu aveam nici o pârghie să putem scoate afară, dacă 

vedeam că nu lucrează, pentru că ne cerea daune şi nu aveam cum.  

Deci, suntem în faza în care ne vom îndrepta împotriva acestor firme, tot legal, să 

ne recuperăm prejudiciul 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 9 voturi pentru. Împotrivă? 5 abţineri (domnul Popazu Liviu, domnul Stanciu 

Marius Viorel, domnul Velicu Florian, domnul Gâdea Gheorghe şi domnul Badea Ionuţ 

Mugurel). Abţineri? 5 abţineri (doamna Dinu Cristina Elena, doamna Ciulacu Mirela, 
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domnul Măroiu Marian, domnul Ciobanu George Daniel, domnul Pârlea Victor 

Constantin). 

Domnul primar Barbu Nicolae: Să înţeleg că nu vreţi să  dăm drumul la activitatea 

pe canalul Cama? Adică, vreţi să nu punem în aplicare acel proiect pe care l-am finalizat 

şi pe care suntem obligaţi să-i dăm şi utilitate. Adică, să înţeleg că vom pierde automat 

300 de mii de euro? Eu asta cred! Poate nu aţi înţeles? Nu aprobăm regulamentul, nu 

putem să funcţionăm pe canalul Cama. Neputând să funcţionăm, nu putem să punem în 

aplicare acel proiect. Deci, dacă se va întâmpla lucrul acesta, vreau să fiţi siguri, că atunci 

când vom pierde, ca şi Consiliul Judeţean, o groază de bani că trebuie să-i dăm înapoi, să 

fiţi foarte siguri, consilierii aceştia care aţi votat împotrivă, că veţi fi răspunzători. 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule primar, nu ne mai acuzaţi atât! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu, lăsaţi-mă să termin! Eu vă spun, nu vă 

acuz. Eu spun o constatare. În acest moment, oamenii din oraş trebuie să ştie că acele 

bărci, acele hidrobiciclete nu vor circula pe canalul Cama. Uniunea Europeană şi 

ministerul care a gestionat, Ministerul Agriculturii, trebuie să înţeleagă că aceşti consilieri 

nu au dorit să punem în aplicare şi în funcţionare, acest proiect european. L-am construit, 

dar nu putem să-i dăm utilitate că nu aţi aprobat regulamentul. Este simplu! 

Domnul consilier Velicu Florian: Dar la Piaţa de gross de peşte nu este aceeaşi 

situaţie? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este aceeaşi situaţie. Piaţa de gross de peşte… 

Domnul consilier Velicu Florian: Şi cum lucrează Piaţa de peşte? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Piaţa de gross de peşte, domnule Velicu, dacă 

discutăm aşa direct şi la per tu, vreau să vă spun un singur lucru… 

Domnul consilier Velicu Florian: La per tu nu putem discuta. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dar, vreau să vă spun un singur lucru. În acest 

moment Piaţa de gross de peşte a primit toate autorizaţiile de funcţionare. Pentru că o 

lucrare, o investiţie care acţionează şi lucrează în domeniul alimentar trebuie să aibă toate 

agrementele şi toate autorizaţiile. În acest moment are ISO 22000 în domeniul calităţii. 

Ne-am luat autorizaţia de funcţionare şi de la ISU şi de la DSV, funcţionam legal. În acest 

moment sunt în faza de licitaţie pentru că de aceea au venit cu tarife şi cu tot, tocmai ca să 

îndeplinim toate condiţiile să putem face licitaţia. În acest moment dumnealor sunt în faza 

de licitaţie şi o să vedeţi urcat pe site-ul Primăriei şi pe tot, că se va licita închirierea 

acelor spaţii. 

Domnul consilier Velicu Florian: Foarte bine! Când va fi funcţională piaţa? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Când se va termina licitaţia. 

Domnul consilier Velicu Florian: Când? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi, domnule Velicu, când spune legea. Vedeţi 

dvs., licitaţia este într-un fel. Vii, licitezi, contestă şi funcţionează.  

Domnul consilier Velicu Florian: Nu! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Când se va finaliza licitaţia. Vă voi invita, 

domnule consilier! 

Domnul consilier Velicu Florian: Legat de acuzele pe care mi le aduceţi că… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu vi le aduc, e o constatare. 
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Domnul consilier Velicu Florian: Domnule primar, noi am spus la începutul 

şedinţei, mai precis eu şi cred că  şi ceilalţi consilieri au fost de acord, au fost probleme 

legate de documentaţiile acestor proiecte de pe ordinea de zi. Nu ne-am putut documenta 

foarte bine. Amânaţi pentru şedinţa următoare. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu! Pe aceasta aţi avut-o de mult. Domnule 

consilier, eu nu amân că vor consilierii să-şi facă campanie electorală. Din campanie 

electorală, să ieşiţi, domnilor consilieri!  

Eu transmit cetăţenilor oraşului pentru că vă văd cetăţenii oraşului. În acest 

moment sunteţi răspunzători şi cei de la PNL şi cei de la ALDE. Să ştie lumea! Şi cei care 

mai sunt neafiliaţi pe acolo şi UNPR. Sunt în acest moment răspunzători de faptul că 

poate peste 3 luni, peste 6 luni, peste 9 luni, nu vom putea funcţiona şi trebuie să dăm 

banii înapoi. 

Domnul consilier Velicu Florian: Dar dvs., dacă e aşa urgent, de ce aţi amânat 

această şedinţă ordinară? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu  am amânat, ea este în termenul legal că este 

aferentă. Poate să zică că e amânată. 

Domnul consilier Velicu Florian: Am ţinut comisii de trei ori. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nici o problemă! 

Domnul consilier Velicu Florian: Nu e nici o problemă? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Şi ştiţi din ce cauză? Pentru că două proiecte care 

erau de urgenţă, unul cu ADI-urile de la Malu şi trebuie să dăm drumul procedurii şi nu 

erau gata toate documentele. Iar cel de-al doilea, pentru faptul că de trei luni de zile 

Consiliul Judeţean nu funcţionează la nivel de arhitect şef şi nu ne-a avizat documentaţia 

de PUZ-uri şi stăteam şi stăteam…. Ne spuneau… 

Domnul consilier Velicu Florian: Făceaţi o şedinţă de îndată! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu se pot de îndată. Acestea sunt pentru ordinare.  

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: M-am uitat pe acest regulament, nu vreau 

să justific într-un fel sau altul, modul în care am votat eu personal. Acest regulament nu 

are un calcul, nu are nimic. Nu ştiu cum s-a ajuns, de exemplu la acele preţuri: 7 lei pe 

oră, 5 lei pe oră. Nu ştim cât costă paza acolo, care sunt salariile care se plătesc, nu ştim 

ce cheltuieli implică acelea. Am venit, ni s-a prezentat un regulament, cât am reuşit să-l 

studiem şi nu ştiu, efectiv nu ştim cum s-a ajuns la acele sume. Acesta este motivul, 

domnule primar, pentru care eu am votat asta.  

Ideea este în felul următor, nu puteţi să vă folosiţi de orice virguliţă să spuneţi 

locuitorilor oraşului că din cauza noastră nu vor circula bărcuţe. Eu nu cred că acel 

proiect e făcut pentru bărcuţe. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dar pentru ce e? 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: A fost în mod normal şi este aprobat de 

noi sau cel puţin de colegii mei, în perioada în care eu nu am fost aici, ca un centru de 

recreere pentru giurgiuveni. Nu? Dar pentru ce a fost, domnule primar? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă observaţi şi citeaţi proiectul, dvs. aţi lipsit o 

perioadă îndelungată de timp, exact pentru aşa ceva a fost făcut. Şi prin proiect s-au 

cumpărat şi hidrobiciclete şi bărci. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Cum s-a ajuns la preţurile respective? 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Exact, vâzând cheltuielile care… 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Nu trebuie să ştim şi noi aceste lucruri? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Au fost în spate toate… 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Unde? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Toate, când s-au stabilit tarifele pentru tot, s-au 

stabilit şi pentru acestea. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Puneţi-le în ordine, prezentaţi-ne nişte… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, aţi lipsit. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: În momentul acesta, prezentaţi-ne nişte 

proiecte care să aibă toate informaţiile şi vă garantăm că vom reprezenta aici, în Consiliul 

local, cetăţeanul din Giurgiu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu-l reprezentaţi. Nu sunt dorinţele mele, este 

un proiect sustenabil care trebuie să-i dăm drumul. Este decizia dvs. de a nu vota. 

Să ştiţi domnilor consilieri, noi nu ne jucăm de-a votul. Nu ne vom juca de-a votul 

şi de-a interesul local sau de interesul unui partid. Nu vom zice: veniţi data viitoare şi vă 

aprobăm. Ne jucăm sau ce facem?  Campanie electorală? Nu, domnule consilier! Ştiu ce 

am de făcut. Voi pune pancarde mari, nu cu „aici sunt banii dvs.”, voi pune „cine nu a 

votat să nu funcţioneze”. Le pun pe toate pe mal şi o să pun, cetăţeni x, y, z, cu poze, cu 

film, care vor să intre pe site-ul Primăriei să vadă aceste discuţii.  

Dacă vă opuneţi în acest moment acestor acţiuni ale municipalităţii destinate 

cetăţenilor, faceţi o greşeală. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Văd că sunteţi mare specialist în taxe, tarife şi 

impozite. Eu sunt de acord, este campanie electorală, Consiliul Local l-aţi făcut praf şi 

mai e un lucru şi o să-i spun domnului primar, cu scuzele de rigoare faţă de consilierii 

PSD-ului care sunt cai morţi în momentul acesta. Nici măcar nu vin cu argumente în 

cadrul şedinţei să apere aceste proiecte de hotărâri. Nu i-am auzit vorbind! Eu, personal, 

dacă eram candidat la PSD, unu, nu mai puneam pe listă. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule Dinu! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Acum stau şi au amuţit aici! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dintr-un singur motiv şi vă răspund eu. Domnule 

Dinu, dacă îmi permiteţi, un singur răspuns vă dau aici şi vreau să-l acceptaţi din partea 

unui preşedinte al unei organizaţii municipale şi a unui om care în cealaltă parte a 

politicii, îi îndrum, răspund pentru aceşti oameni. Dintr-un singur motiv, domnule Dinu, 

că aici în Primărie, nu se face politică! Aici în Primărie nu venim cu argumente politice,. 

Aici, în Consiliu trebuie să venim cu argumente administrative pentru oraş. Răspundeţi, 

domnilor! Este respect faţă de cetăţeni! Dacă veniţi să vă faceţi campanie pe doi lei, e 

jenant! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Se constată că de patru ani de zile, consilierii PSD-

ului nu au spus absolut nimic. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule Dinu! Lucrurile stau în felul următor: 

văd că din nou se repetă situaţia de la şedinţele anterioare. Dacă vreţi să vă înscrieţi la 

cuvând, aprindeţi  beculeţul. Vă dau cuvântul în ordinea în care v-aţi înscris, discutaţi la 

obiect, nu faceţi dialog între dvs., pentru că altfel, sunt nevoit să aplic regulamentul, aşa 
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cum v-am spus de fiecare dată. Nu se poate! Facem circ? Se uită lumea la noi! Ne batem 

joc unii de alţii? Ce suntem aici? 

Să trecem la următorul punct! 

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 

pentru transmiterea în folosinţă gratuită a unui teren situat în Municipiul 

Giurgiu - zona Vama Giurgiu, către Societatea Naţională de Cruce Roşie din 

România - Filial Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Având în vedere că este vorba de o 

investiţie cu impact puternic asupra zonei de acolo. Este o zonă cu circa 80 de hectare 

care ar  putea constitui un obiectiv important de investiţii pentru oraş. Eu cred că aici e 

bine să analizăm, să vedem şi să includem obligatoriu în această hotărâre, care este 

valoare investiţiilor care o face Crucea Roşie în treaba asta. Ne putem trezi cu un cortuleţ 

sau ne putem trezi cu clădirile care au spus ei, de nu ştiu câte milioane. 

Modul în care au prezentat, este o treabă interesantă ca să rezolve problemele 

bulgarilor, românilor şi a altor lucruri. Deci, ca intenţie, e lăudabilă. Eu zic că e bine, ca 

în această hotărâre să-i punem un target obligatoriu şi cu un timp obligatoriu, astfel încât, 

dacă această Cruce Roşie nu respectă, face un cortuleţ şi nu ştiu ce şi nu respectă treaba, 

nu respectă îndatoririle care şi le-a propus, poate fi reziliat. Eu vă spun de ce, domnule 

primar, pentru că acolo e o suprafaţă care suntem noi, o să fie alţii, e o treabă în care se 

poate realiza o investiţie semnificativă pentru oraşul Giurgiu. Poate să vină un combinat, 

o fabrică, ce e acolo, e portul, e zona portuară, zona de canal. E o zonă de interes deosebit 

şi în aceste condiţii, eu zic că e obligatoriu să facem şi lucrul acesta, dar e obligatoriu să 

impunem un timp şi o  sumă pe care trebuie s-o realizeze acesta ca investiţii. O face, om 

vedea noi, dar dacă o veni acel investitor cu 100 de milioane de euro, sigur, în acele 

condiţii, poate să şi-l transfere în altă parte. Deci, eu asta aş zice, să băgăm un timp şi o  

sumă pe care trebuie s-o facă ca investiţie. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Am să vă răspund. Dacă aţi observat şi din 

preambul şi din expunerea de motive, dar mai mult din argumentele de oportunitate. În 24 

septembrie 2015, noi am acordat un aviz de principiu privind transmiterea în folosinţă 

gratuită a unei părţi din clădirea centrală şi terenul din fosta vamă pentru un proiect 

transfrontalier Axa 3 pentru o regiune sigură. Dumnealor pentru sustenabilitatea acelui 

proiect care, eu ştiu că în luna martie ar trebui să ne vină feedback-ul de la A.D.R. Sud 

Muntenia, dacă a fost acceptat sau nu, aceste proiecte care au fost depuse pe Axa Interreg 

5, axele 1, 2 şi 3. Dumnealor, ca să aibă sustenabilitate acest proiect, pentru că ei fac un 

Centru Transfrontalier de Intervenţii Pregătiri şi Intervenţii la Dezastre, Crucea Roşie cu 
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Crucea Roşie din Bulgaria, cu entităţi, cu O.N.G.-uri. Dumnealor au cerut într-o zonă 

adiacentă un teren de 3 hectare jumătate, tocmai ca să aibă baza de instruire şi baza de 

pregătire. Acel teren este exact în zona frontalieră. Deci, dacă avem o imagine a vămii 

Giurgiu, în momentul în care se intră sau se iese din ţară prin vama Giurgiu, partea celor 

de la C.N.A.D.R. este de taxare pe stânga, pe dreapta e clădirea mare, este în spate înspre 

Dunăre. Deci, este o zonă care, oricum cât va exista zonă de frontieră, condiţii în spatele 

vămii Giurgiu sau în spatele punctului de intrare în ţară, nu va avea permis să 

construiască cineva, să facă investiţii productive. Din punctul acesta de vedere pentru că 

se află într-o zonă sensibilă şi va fi greu să primească toate autorizaţiile. 

Ei, având acceptul şi vor face acest proiect în zonă transfrontalieră, pot face 

instruirea acelor persoane pentru că sunt înregistrate, sunt verificate şi aşa mai departe. 

Vor avea un permis de lucru în zona respectivă. Uitaţi-vă ce se întâmplă cu Schengen, 

uitaţi-vă ce se întâmplă cu zonele frontaliere, sunt mult mai controlate. Drept urmare, 

niciodată nu vom da cuiva, unui investitor superstrategic care să vină cu 100 de milioane 

de euro. Avem terenuri destule, avem la stradă, lângă cele două benzinării Petrom, sunt 

11 hectare. Mai avem în zona de intrare în ţară care nu mai este o zonă sau eu ştiu, acest 

mod de control sau acestor reguli de control. 

Drept urmare, acea zonă, de aceea am şi ales-o, este o zonă pe care nu o vom folosi 

niciodată. Este o zonă în spate pe care o vor folosi ca şi zonă de antrenament. Nu-şi pun 

cortuleţe, nu-şi pun nimic. E zonă de antrenament şi e pentru sustenabilitatea unui proiect 

pe care l-au depus şi care noi, i-am dat avizul. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, cu ce deranjează că îi 

punem obligatoriu să ne zică în ce termen vor realiza investiţia şi ce valoare. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu aţi înţeles! Nu discutăm de o investiţie, este un 

aviz…. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Iau un teren şi-l folosesc doar temporar? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu! Ei vor avea pentru sustenabilitatea 

proiectului care l-am aprobat. Deci, unde este clădirea şi vor avea o bază de instruire şi 

tot. Au nevoie şi de o bază de antrenament, un loc unde să-l închidă şi să aibă tot felul pe 

el. Eu ştiu, să alerge, nu ştiu. Deci, este ca să susţină primul proiect şi au cerut într-o zonă 

adiacentă. Noi am preluat 30 şi ceva de hectare. Oricum le ţinem degeaba în toată zona 

aceea, oricum nu avem, cum să zic, un orizont de timp, ca să putem să dezvoltăm 

industrial ceva acolo. Nici nu este trecută ca zonă industrială, zona respectivă, în Planul 

Zonal al municipiului. Drept urmare, nu putem vorbi acum de o destinaţie viitoare care să 

permită. 

 Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Cât este termenul de închiriere pentru 

acest 3,5. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu este închiriere, este dat în folosinţă dacă există 

proiect european. Dacă nu există proiect european, nu există acest proiect. Este aviz de 

principiu ca el să poată să zică, avem sustenabilitate la proiectul nostru pentru că avem şi 

baza asta de antrenament şi e totul într-un loc. Între România şi Bulgaria este un loc 

propice ca să putem interveni când avem nevoie, dar nu discutăm de o zonă sau de un 

orizont. Dacă acest proiect care este în preambul, acela pentru care dumnealor au cerut 5 

milioane de euro devine operabil, atunci vor folosi terenul. Dacă acest proiect nu va fi 
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acceptat de către A.D.R. Sud Muntenia sau nu va fi finanţabil european, nu va mai folosi 

nici acesta, nici primul. Deci, nu-şi mai justifică până la urmă. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică 

deschisă cu strigare a unor terenuri ce aparţine domeniului public al 

Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de urbanism a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea delegării pregătirii şi 

organizării de către Centrul Cultural Local „Ion Vinea” Giurgiu, a activităţilor 

dedicate sărbătoririi „Zilelor Municipiului” şi darea în administrare a spaţiului 

aferent desfăşurării evenimentului 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Pentru că s-a transmis în presă fel şi fel de 

informaţii care nu sunt legale şi corecte şi pentru deplina informare a cetăţenilor oraşului, 

aş vrea să spun că întotdeauna Centrul Cultural Ion Vinea a organizat zilele oraşului, 

dintotdeauna, nu din timpul mandatului meu. 

Al doilea punct de vedere şi s-a speculat în presă că să fim mai cumpătaţi cu banii 

Primăriei atunci când facem organizarea zilelor oraşului. Nu ştiu care erau obiceiurile 

înainte de a fi primar, dar din momentul în care am devenit primar, toate acţiunile 

dedicate zilei oraşului s-au făcut din sponsorizări şi drept urmare, am rămas şi cu bani. În 

anul 2013 am rămas cu 170 de milioane nefolosiţi, în 2014 mai puţini. Aceştia sunt bani 

pe care putem să-i folosim acum sau să vedem, în funcţie de cheltuielile care vor fi, şi de 
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cum se vor strânge sponsorizări şi acţiuni de a colecta sume necesare pentru organizarea 

zilelor oraşului, vom face acest lucru din banii respectivi. Deci, nu se pune problema de a 

da bani de la primărie să organizăm zilele oraşului. Niciodată nu am dat un leu şi ştiţi 

foarte bine că nu s-a făcut lucrul acesta. Dar, Centrul Cultural Ion Vinea pentru că nu 

Primăria, Primăria nu poate, nu are dreptul să organizeze zilele oraşului, ci o instituţie din 

cadrul Primăriei care are în atribuţie acest lucru. Iar noi, dăm zona respectivă în 

administrarea dumnealor, dumnealor o închiriază unor operatori, primesc bani pentru 

aceasta şi se discută pentru anul acesta de 20 de mii de euro, cel care organizează. Vor 

mai fi şi surse atrase din sponsorizări, urmând ca, din toţi aceşti bani să se realizeze acest 

eveniment. 

Drept urmare, am vrut să fac această precizare pentru că, încă o dată vin şi spun, 

până acum nu au fost discuţii de genul acesta, nici din partea consilierilor, nici din partea 

membrilor de partid, anul acesta pentru că e an electoral, Barbu cheltuie banii Primăriei 

să facă şi în post. Îmi pare rău, ziua oraşului mai cade şi în post. Asta nu înseamnă că nu 

trebuie să facem ziua oraşului. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Pentru că domnul primar a spus că nu ştie cum s-a 

procedat până la mandatul acesta, deci, cum s-a procedat în mandatul trecut, deşi mă 

aşteptam să ţină minte că era consilier şi a votat hotărâri de genul acesta. Vreau să-l 

asigur că şi în mandatul trecut zilele oraşului s-au organizat tot prin sponsorizări şi nu s-

au cheltuit bani publici. Deci, suntem în regulă. Nu are nimic proiectul acesta, îl votăm cu 

bucurie. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind constatarea încetării Contractului 

încheiat între Consiliul Local al Municipiului Giurgiu cu Societatea Comercială 

„PARCUL REZIDENŢIAL DUNĂREA” S.R.L. 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Nu aş fi vrut să iau cuvântul, dar de multe ori 

am pus o întrebare factorilor din executiv: ce se întâmplă şi cine urmăreşte derularea 

contractelor de concesiune. Îl apreciez pe domnul primar pentru faptul că ţine la oameni. 

Direcţia care se ocupă cu, compartimentul care se ocupă de urmărirea acestor contracte 

pot fi ridicaţi la rangul de direcţie şi e foarte bine şi responsabilitatea a crescut. Voi vota 

punctul acesta, nu o să votez contra, dar aş face următoarea recomandare: executivul să 

facă pentru următoarea şedinţă, un raport asupra tuturor contractelor de concesiune în 

derulare. Ideea este să nu mai ajungem ca şi în cazul de faţă, să constatăm în 2016 un 

faliment din 2012, probabil în insolvenţă din 2010. Nu mă îndoiesc că o fi plătit în 2013, 

trebuia în 90 de zile, concesiunea care era de 2 miliarde 200. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: 2 miliarde 600. 
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Domnul consilier Bălănean Viorel: Sau 600, da. Bănuiesc că s-a plătit. Nu pun 

întrebarea, dar măcar să nu mai greşim. Hai să ne punem să actualizăm lista de contracte 

de concesiune şi de închiriere. Atât! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, aveţi dreptate în ceea ce 

spuneţi, vă voi răspunde punctual la această interpelare a dvs.. Dacă aţi observat, cu 

adresa din 21.01.2016 CEP FIIND SRL, în calitate de lichidator judiciar al debitoarei 

Parcul Rezidenţial Dunărea SRL, în faliment, ne aduce la cunoştinţă că societatea sus 

menţionată se află în procedura falimentului. Menţionăm că societatea sus menţionată a 

achitat redevenţa. 

Vedeţi dvs., nu ne putem, nu ştiu juridic, dar cred eu că în timpul procedurii de 

faliment, chiar nu putem să reziliem contractele, decât dacă el ne cere, dacă adunarea 

creditorilor stabileşte acest lucru. Din cauza aceasta, iar în ceea ce privesc celelalte, 

credeţi-mă că preluăm contracte şi vechi, în care stabilim penalităţi. Chiar dacă am o 

pierdere de imagine, dar am făcut tot posibilul ca banii municpalităţii să fie strânşi la 

timp, iar cine a încălcat legea să reziliem acele contracte, în litera legii sau în litera 

contractului. Că nu te poţi prevala de ceva şi să zici: am încheiat contractul. 

Aţi văzut că şi acel contract de asociere, unde am făcut Piaţa de gross, l-am reziliat. 

Oricum era reziliat de drept că se expirase perioada şi a trebuit să ne judecăm vreo 2-3 

ani. Zilele trecute am primit hotărâre definitivă şi irevocabilă că am câştigat procesul. 

Dar, discutăm de 2012! Deci în patru ani de zile am reuşit juridic să îndeplinim toate 

cerinţele. Astea sunt lucrurile legale şi ne-am dori şi noi să le facem mai repede sau în 

interesul municipalităţii, dar trebuie să respectăm legea! Şi din punctul acesta de vedere 

am ţinut neapărat şi personalul din Primărie să nu facă abuzuri, să respecte legea. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Era prevăzut în contract că se poate rezilia în 

cazul nerealizării în termen a investiţiilor. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, dar a intrat în faliment şi nu am mai putut să 

facem nimic în momentul acela.  

Domnul consilier Velicu Florian: Vroiam să pun o întrebare legată de cuantumul 

sumei despre care discutăm, legat de această redevenţă, o să facem şi noi un calcul, cam 

ce sume de bani se vehiculează şi de ce după 3 ani şi 9 nouă luni de mandat se întâmplă 

ce s-a întâmplat. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Pentru că era un faliment, domnule Velicu! 

Domnul consilier Velicu Florian: Eu am înţeles asta! 2012, 2013, de ce nu s-au 

făcut înainte? Înainte de a intra în faliment? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Întrebaţi-l pe domnul Iliescu! 

Domnul consilier Velicu Florian: 2013 nu are legătură cu persoana. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă răspunde în particular domnul Popazu că are 

ceva informaţii vis-a-vis de. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: A intrat în insolvenţă mai repede. Când se 

declanşează insolvenţa nu mai poţi face nimic. 

Domnul consilier Velicu Florian: Nu, domnule! Eu am întrebat dacă înainte de a 

intra în insolvenţă acest contract era la zi cu redevenţa. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Nu era la noi. În insolvenţă a intrat înainte de 

2012. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! În jur de 2012. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnilor consilieri, am rugămintea să nu facem 

dialog. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, la acest contract eu am 

participat la aprobarea lui în 2003. La vremea respectivă, sigur conjuctura pe piaţa 

românească şi în general europeană era o treabă favorabilă de a face investiţii multe, mari 

şi repede. La vremea respectivă ne-a fost prezentat acesta ca un proiect care va premerge 

altui proiect cu încă 100 de hectare care va urma imediat. Problema este că s-a dat această 

investiţie, importantă pentru locuitorii municipiului Giurgiu. Vă daţi seama, dacă avea 

100 de hectare amenajat, cu canale, cu case, cu vile, cu tot felul de lucruri, ce era. 

Deci, se putea realiza pentru că erau bani mulţi şi se puteau realiza aceste investiţii. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule Spoială, vă rog eu frumos, mai concis. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule coleg, dvs. vedeţi-vă de 

treburile dvs.! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Exact asta fac! 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Lăsaţi-mă să-mi fac expunerea! Eu nu 

fac aici nici o discuţie. Domnule, e unul din obiectivele importante ale Giurgiului! Era 

vorba de extinderea oraşului Giurgiu. La vremea respectivă datorită strategiei proaste care 

a fost, nu s-a realizat acest obiectiv. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Asta e! 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Pentru asta, domnule primar, vă rog să 

ne prezentaţi în prima şedinţă de Consiliu, cine sunt persoanele vinovate pentru 

nerealizarea acestui obiectiv. Al doilea lucru – ce sume trebuiau încasate de la aceştia şi 

dacă e treaba să răspundă în solidar cine a greşit aici cu neîncasarea acestor sume. Deci, e 

un obiectiv, a fost un obiectiv important pentru oraşul Giurgiu. Vă mulţumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă răspund dintr-un singur punct, că mai mult nu 

am cum să vă dau un răspuns la genul acesta, pentru că atunci când am venit, firma deja 

era dusă, nu mai funcţiona de ani de zile. Ţinea decât un post de transformare sau un post 

de colectare la energie electrică, atât mai avea. Discutăm de un contract din 2003, da? Hai 

să zic, că prin 2008 a venit criza şi nu se mai justifica financiar şi din punct de vedere al 

rentabilităţii, construirea unui cartier nou – Giurgiu 2, în zona respectivă. Dar, eraţi 

consilier, puteaţi să cereţi din 2003 până în 2008. Băi, domnule primar, ce se întâmplă? 

Uite, au trecut 5 ani de zile, ăia mai fac ceva? Că uite, e perioadă de bum economic! De 

ce îmi cereţi mie lucrul acesta? Nu am cum să vă răspund! De ce? Cine a fost vinovat? 

Căutaţi-i în perioada 2003-2008 sau 2009. Din 2009 a venit criza, dar până 2009 de ce nu 

au construit? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Impactul pentru nerealizarea acestui 

obiectiv este foarte important pentru oraşul Giurgiu, pentru giurgiuveni. Vă daţi seama, 

câte locuri de muncă s-ar fi realizat 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? 1 vot împotrivă (domnul Spoială Slav 

Gheorghe).  Abţineri?  
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Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrare a 

unor locuri de parcare, către Direcţia Administrare Active din Proiecte cu 

Finanţare Europeană 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea Contractului de colaborare 

între Bursa Română de Mărfuri şi Municipiul Giurgiu - retras 

 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind însuşirea analizei stadiului de înscriere a 

datelor în Registrul agricol pe Semestrul II al anului 2015, aprobarea 

programului de măsuri pentru eficientizarea înscrierii datelor în Registrul 

agricol şi aprobarea formularului tipizat al invitaţiei persoanelor fizice care au 

obligaţia să efectueze declaraţii pentru înscrierea datelor în Registrul agricol 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului local de acţiune la 

nivelul Municipiului Giurgiu pentru incluziunea socială a cetăţenilor români 

aparţinând minorităţii romilor, pentru perioada 2016-2020 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 



 21 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.184 din data de 28 mai 2015 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 4.000 lei, doamnei Manole Lila din Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 4.000 lei, domnului Gheorghe Marin din Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 4.000 lei, doamnei Brătăşanu Ionela Mirabela din Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
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Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 4.000 lei, domnului Tamaş Ion, din Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării unor hotărâri ale 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării denumirii unui 

tronson de drum, situat în partea de nord a Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de urbanism a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea Listei imobilelor propuse a fi 

expertizate tehnic în anul 2016 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 



 23 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu aş avea ceva de transmis. Conform Ordonanţei 

de Guvern şi a hotărârilor legale suntem obligaţi să asigurăm, să realizăm aceste expertize 

tehnice pentru imobilele aparţinând Primăriei. Primăria are foarte multe imobile, multe în 

zonă de protecţia a monumentelor istorice, multe pentru care parterul acelor sau la care 

parterul acelor construcţii a fost cedat, vândut, sub alte forme, unor proprietari, noi 

rămânând cu etajul şi mansarda sau doar cu mansarda. Acele clădiri sunt date unor 

chiriaşi şi nu întâmplător am vrut să vă spun lucrul acesta. Avem două variante, dar o să 

las Consiliul viitor să ia decizia pentru că, a face aceste expertizări… Noi trebuia să 

îndeplinim o condiţie, adică să demarăm procedura de expertizare şi atunci suntem în 

regulă. Dar, după ce le expertizăm, după ce vom cheltui foarte mulţi bani cu expertiza, 

sigur, inevitabil, va trebui să le consolidăm. Discut de strada Gării, Vasile Alecsandri nr. 

2, fosta cofetărie Lira şi sunt foarte multe clădiri ale municipalităţii în zona respectivă. 

Aceste investiţii vor fi mult mai mari decât valoarea cu care noi putem să zicem şi să le 

vindem sau să le dăm spre folosinţă, spre închiriere, persoanelor care le folosesc în 

momentul acesta. Pentru că ei au nişte costuri sociale foarte mici, nişte preţuri sociale şi 

nici nu o să putem niciodată să suţinem şi nici nu vom avea o zonă pietonală strada Gării 

care să îndeplinească toate cerinţele, şi privind cei care locuiesc în acele locuinţe. 

Drept urmare, o să las şi vă spuneam, o să las consilierilor pentru că acum sunt 

lucrurile prea inflamate şi e perioadă de campanie, să decidă, să scoatem la vânzare aceste 

locuinţe, aceste construcţii. Să nu mai facem expertiza şi să rămână obligaţia celui care le 

cumpără, pe baza unor evaluări, să şi le reabiliteze, să-şi facă el. Iar, pentru chiriaşii care 

sunt acolo să găsim posibilităţi să construim şi să le dăm locuinţe sociale. 

Creem şi o zonă de interes pe strada Gării şi o zonă care va fi întreţinută, dar şi 

rezolvăm o problemă de siguranţă a cetăţeanului. De aceea, astăzi, vă rog să aprobaţi lista 

cu imobilele care vor fi propuse în vederea expertizării tehnice. Noi vom face procedura, 

dar varianta este ca să vindem aceste imobile ale Primăriei şi proprietarul care le va 

cumpăra, să-şi asume el răspunderea în continuare. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Chiar dacă este vorba de un proiect viitor, v-aş 

sugera, domnule primar, să nu vindem acele imobile pentru că în locul lor vom găsi nu 

ştiu ce case, cu 17 mii de turnuleţe sau termopan. Să lăsăm strada Gării aşa cum este ea 

cunoscută de giurgiuveni ca un punct de referinţă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Punctul dvs. este pertinent, singurul lucru pe care 

vi-l spun e că, spaţiile de la parter deja au alţi proprietari. Noi discutăm decât de etaj sau 

mansardă, cât mai aparţine Primăriei. Tot ce a fost la parter aparţine altor proprietari. În al 

doilea rând, fiind o zonă protejată din punct de vedere al monumentelor istorice, nu are 

nimeni dreptul să mai facă turnuleţe. Iar dacă vom avea spre sfârşit aprobarea PUZ-ului 

de zonă centrală, o să vedeţi că sunt foarte multe cerinţe noi pe care le-am discutat cu cei 

de la Comisia Naţională de Protejare a Monumentelor şi care dumnealor ni le-au transmis 

să fie inserate în acel Plan de Urbanism Zonal pe zona centrală. Deci, niciodată nu o să 

mai vedeţi, cel puţin cât voi fi eu, primar, o autorizaţie dată şi cât va avea arhitect şef şi 

nu vor fi intervenţii în cadrul Biroului sau Serviciului de Urbanism, să se dea voie să se 
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construiască tot felul, de eu ştiu, cu ghilimelele de rigoare, turnuleţe şi căsuţe, în zona 

protejată a monumentelor istorice. Odată răul făcut, e greu să-l mai schimbi după aceea. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Vreau doar să spun că dacă domnul 

primar se grăbea un pic sau nu făcea această povestioară, acest proiect era deja votat. 

Adică treceam la următorul. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind constatarea dreptului de proprietate 

privată a unor terenuri situate în intravilanul Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Societatea Naţională de Cruce Roşie - 

Filiala Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Asociaţia Părinţilor pentru Colegiul 

Naţional „Ion Maiorescu” din Giurgiu  
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
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Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel: În ce constă acest acord? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Se face pentru participarea elevilor la sesiunea 

regională de selecţie a Parlamentului European al Tinerilor, sesiune ce va avea loc în 19-

21 martie 2016. Pentru aceasta trebuia o sumă de bani ca să asigure transportul acestor 

tineri. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotârârii 

Consiliului Local nr.351 din data de 24 septembrie 2015 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Şcoala Gimnazială nr.10 din Giurgiu, 

pentru sustenabilitatea proiectului „Copiii şi părinţii romi vor la şcoală” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Pentru că sunteţi preşedinte de şedinţă şi sunteţi şi 

inspectorul şcolar general, domnule inspector, ce abandon şcolar avem în judeţul 

Giurgiu? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: La ce vă referiţi? La procente? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Da. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Nu e unul prea mare în judeţul Giurgiu. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Vă întreb: cât? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: 3%. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Câţi romi? Câţi români? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela:  Vreţi prea multe detalii. 
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Domnul consilier Oprişan Gigi: Nu facem discriminări. Dacă vreţi, vă spun: fete şi 

băieţi. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Nu am nimic împotrivă! O să votez cu mare drag, dar 

abandonul nu mai vine din rândul romilor, abandonul e din rândul românilor, domnule 

inspector. Cu atât mai bine că faceţi proiecte pentru romi. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Noi aici vorbim de un caz particular. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Unde sunt eu, în satul Dealu sunt peste 1400 de 

locuitori ai satului Dealu, dintre care 751 sunt romi. Şi vreau să-i felicit pe romii de la 

mine din sat fiindcă ei sunt premianţi astăzi, în şcoala din satul respectiv, iar românii au 

început să abandoneze şcoala, domnule inspector. Vă spun ca un caz de prevenţie ce 

trebuie făcut în judeţul Giurgiu. Abandonul este mare, domnule inspector! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Dinu, dacă îmi permiteţi să vă spun de ce 

a fost nevoie de acest proiect. Este un proiect care a fost finalizat, noi îi asigurăm 

sustenabilitatea. Au primit bani europeni, au făcut acest proiect şi trebuie asigurată în 

continuare sustenabilitatea acestui proiect. 

Domnul consilier Dinu Ionel: De acord. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Acum dacă prin acest proiect s-a stabilit… 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule preşedinte, treceţi mai departe! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule Velicu, vă rog frumos să vă abţineţi la 

comentarii pentru că atunci când o să fiţi dvs. preşedinte de şedinţă, conduceţi dvs.. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Dinu, daţi-mi voie să vă răspund chiar 

dacă este nerăbdător domnul Velicu. Poate se va abţine în viitor de la toate comentariile şi 

atunci vom merge mai repede cu şedinţa de Consiliu. 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule preşedinte, treceţi mai departe că nu ne 

interesează ce spune domnul primar! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnul Dinu a cerut precizări. Nu pot să-l privez 

pe domnul Dinu de… 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnul primar nu v-a cerut cuvântul! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Dinu, este un proiect în continuare. Noi 

asigurăm sustenabilitatea acelui proiect. Nu e normal, prin proiect a fost stabilit un număr 

de ani, unul sau doi ani, în care s-au asigurat acele surse, sprijine şi un sandvich şi nu ştiu 

ce, pentru copii care vin la şcoală, pentru copii romi care vin la şcoală. Dacă-l oprim, nu 

am rezolvat nimic! Pentru 24 de mii de lei, nu este o sumă atât de mare ca să nu ducem 

mai departe, să nu asigurăm sustenabilitatea acestui proiect. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule primar, eu am făcut un apel la inspectorul 

şef. Foarte bine că se fac lucruri de genul acesta. 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule preşedinte, treceţi mai departe! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule Velicu, dvs. aveţi o problemă! Ştiţi cum se 

numeşte această boală? Disonanţă congnitivă, se numeşte. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule Dinu, vă rog frumos să vă abţineţi! 

Trecem mai departe! Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 

voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Şcoala Gimnazială nr.10 din Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

  

Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unor sprijine 

financiare, Episcopiei Giurgiului – Protoieria Giurgiu - pentru - Centrul 

Eparhial, Catedrala Episcopală, Schitul Sf. Nicolae, Parohia Sf. Gheorghe, 

Parohia Sf. Brâncoveni, Biserica Sf. Haralambie şi pentru Biserica Creştină 

Baptistă - Sfânta Treime, Cultul Creştin Penticostal – Biserica Maranata, 

Biserică Creştină după Evanghelie „Betel”, Biserica Adventistă de Ziua a 

Şaptea, cu sediul în strada Gheorghe Doja, nr.26 şi Biserica Adventistă de Ziua a 

Şaptea, cu sediul în strada Negru Vodă, nr.27 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Ilie Clement:  În luna noiembrie am avut un punct de vedere 

personal vis-a-vis de ajutoarele pe care Consiliul Local, cu greu găseşte banii să ajute 

distinsele biserici. Şi spuneam atunci că între Episcopie şi comunitatea giurgiuveană 

există ca în Fefeleaga, un zid peste care nu se poate trece. Chiar dacă din partea unor 

preoţi din Giurgiu am primit apostrofări, e deasupra Dumnezeu şi ne judecă pe fiecare 

după faptele noastre. Şi de data aceasta am să fiu de acord ca bisericile să fie ajutate, însă 

mi se demonstrează încă o dată în plus că o vorbă românească care spune: ursul latră 

câinii merg, invers câinii latră ursul merge. Văd că Episcopia nu vrea să ia act de durerile 

şi necazurile oamenilor şi continuă să aplice nişte taxe peste puterea oamenilor din 

Giurgiu, indiferent că sunt de bine, nunţi, botez…. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnilor consilieri, am rugămintea, vorbeşte un 

coleg, respectaţi-l, lăsaţi-l să vorbească şi de asemenea, pentru domnii invitaţi. Îi rog să 

meargă afară, discută şi după aia, vin înapoi dacă mai vor să participe la şedinţa asta. 

Dacă nu, voi fi nevoit să vă evacuez. 

Domnul consilier Ilie Clement: Rog Episcopia să înţeleagă nevoile oamenilor, chiar 

dacă sunt, atunci când se apelează la biserică, sunt evenimente de nuntă, de botez, dar mai 
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ales cele de necaz, de înmormântare, să reducă taxele pe care nu ştiu cine le-a conceput şi 

le-a pus în aplicare la aceste sume extraordinar de mari. Spunea un giurgiuvean zilele 

trecute că a ajuns o noapte unde un decedat este depus la o capelă în 4 mp, să plătescă o 

taxă mai mare decât o noapte la un hotel de 3-4 stele. Rog pe preasfinţitul Ambrozie să 

înţeleagă nevoile oamenilor pentru că biserica nu are o cifră de realizat şi nici taxe de 

plătit, vorba doamnei consilier. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Mi-e greu să cred că te va mai ţine în rândul 

ortodocşilor  episcopul de Giurgiu, cred că va avea loc cât de curând o excomunicare. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule Dinu, la obiect! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Mă uit în proiectul de hotărâre că totuşi, de data asta 

s-a acordat cu mari indulgenţe, aşa cum Luther a afişat cele 95 de teze pe uşa bazilicii de 

la Wittenberg în 1517, ca să ştiţi! Şi eu sunt de acord că domnul primar a acordat 

indulgenţe tuturor confesiunilor religioase. Eu voi vota acest proiect de hotărâre! Vă 

mulţumesc! 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Vreau să-l completez pe domnul Dinu şi 

de fapt, nu domnul primar a fost atât de indulgent, ci Consiliul Local. Şi aici spun: 

întreaga componenţă politică a Consiliului Local, sper că va vota acest  proiect de 

hotărâre. Ajutăm indiferent de ce ordin este.  

Domnul consilier Dinu Ionel:  Vă e frică! 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Îmi este frică. Vreau doar să spun… 

Ideea este, că noi toţi consilierii, susţinem acest proiect de hotărâre, nu domnul Barbu. Şi 

vreau să mai spun ceva aici: dacă aceste taxe pe care le impune biserica, ştiţi cumva că 

jumătate din salariile preoţilor trebuie asigurate de ei, personal, din fiecare parohie? Ei 

trebuie să-şi plătească singuri salariile, nu au de unde. Dacă aceste taxe domnului 

Clement i se par mari, preţul coroanelor poate fi scăzut? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Deja discutăm altceva. Vă rog eu frumos! 

Domnul consilier Velicu Florian:  Aş ruga şi eu pe acestă cale Episcopia, să fie 

mult mai atentă atunci când se stabilesc aceste taxe referitoare la eu ştiu, problema cu 

capela pe care a ridicat-o domnul Clement şi la alte taxe de genul acesta. Este mult prea 

împovărător pentru oamenii din Giurgiu care marea lor majoritate au pensii foarte mici şi 

sunt veniturile aşa cum sunt în Giurgiu, ştiţi foarte bine. Drept urmare, nu sunt împotriva 

acestui proiect, îl voi vota cu cea mai mare plăcere, dar problema este legată de aceste 

taxe. Trebuie să fie şi Episcopia mult mai atentă în stabilirea acestor taxe. E o rugăminte 

pe care sper ca cineva s-o ia în calcul. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel:  Problema este că nu noi stabilim taxele 

pentru biserică. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Nu noi, nu am zis noi. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Fac parte din consiliul bisericii Sfinţii Brâncoveni 

şi nu particip la vot. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, aici la suma de 1 

miliard 500, 150 de mii, nu există o defalcare decât pe circa 500 de milioane. Pentru 

ceilalţi 100 de mii? 
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Domnul primar Barbu Nicolae:  Nu, nu! Dacă observaţi foarte bine este Episcopia 

Giurgiu, Protoeria Giurgiu. Noi dăm banii şi contractul îl facem către Protoerie, urmând 

ca dumnealor să transmită în parohia dumnealor către bisericile respective. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Dar, nu era corect să ne prezinte? 

Domnul primar Barbu Nicolae:  Păi, noi nu dăm pe biserică. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu era corect ca Protoeria să ne prezinte 

câţi bani dă pentru biserica Sfântul Gheorghe, de exemplu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: E bucătăria dumnealor internă. Vor folosi aceşti 

bani pentru plata utilităţilor pe care le-au avut în iarna aceasta. Deci, se vor da la 

Protoerie, iar Protoeria este cea care va transmite. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Păi şi celelalte biserici de alte confesiuni? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Au fiecare, dacă aţi observat, fiecare are CUI-ul 

lui. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel:  Mă abţin de la vot pentru că fac parte din 

consiliul de la Episcopie. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Eu zic să votăm! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnul Clement, domnul Stanciu şi domnul 

Cepraga nu participă la vot. Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este 

pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Şcoala Gimnazială nr.3 Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui acord de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu, Biblioteca Judeţeană  „I.A. Bassarabescu” 

Giurgiu, prin Consiliul Judeţean Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 
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Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Având în vedere solicitările din parte consilierilor, vă propun 10 minute de pauză. 

 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu, Asociaţia Romii Giurgiuveni şi Asociaţia 

Partida Romilor Pro Europa – Giurgiu - retras 
 

Punctul 31: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „Elaborarea documentaţiei tehnico - economice pentru 

realizare parcări adiacente blocurilor de locuinţe - zona blocurilor P1 şi  P2” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel:  Am fost interpelat de nişte cetăţeni din 

oraşul Giurgiu din zona blocului Lumina, care au făcut un memoriu către Consiliul Local 

Giurgiu prin care îşi exprimau dezacordul faţă de aceste parcări. Adică nu sunt interesaţi 

şi nu vor. Eu propun să studiaţi un pic mai bine şi să facem o dezbatere pubică legată de 

aceste locuri de parcare. Să vedem exact dacă sunt necesare, dacă oamenii vor să strice 

spaţiul verde şi tot ce implică acest demers. 

Domnul primar Barbu Nicolae:  Vă răspund şi în ce priveşte acea adresă făcută de 

un domn Radu, parcă aşa este, dacă îmi aduc eu bine aminte. 

Haideţi să vă spun, vis-a-vis de acest punct. S-a aprobat şi indicatori şi proiect 

tehnic şi tot, cu amenajarea zonei respective. Nu parcări, domnule consilier, nu era aşa. 

Am mers mai departe şi am făcut o dezbatere publică doar cu cetăţenii din zona 

respectivă. Am mers la Galeriile de Artă şi au venit de la fiecare bloc, reprezentanţi sau 

doar simple persoane care vroiau să vadă şi am discutat cu fiecare în parte. Cu fiecare în 

parte, însemnând locatarii fiecărui bloc. Cu proiectul în faţă discutând ce se doreşte să se 

facă şi ce dorim să facem în continuare. Este o amenajare a aprcărilor existente în 

interior, nicidecum parcări noi în zona aceasta. Blocul 45, blocul 60 şi blocul 75. Deci, nu 

discutăm de parcări noi, ci amenajare peisagistică a zonei respective. Dumnealor au zis să 

nu facem o trecere de la blocul 75 din spate şi să iasă înspre blocul 60 şi să-şi continue 

drumul cei de la blocul 79, ca să iasă tot în Hristo Botev. Şi la vremea respectivă vreau să 

vă spun că suntem în faza de licitaţie. După aceea au venit anumite persoane şi au zis: 

domne, nu mai vrem deloc, dar, anumite persoane. Eu discut de un ansamblu  de blocuri 

care îşi doresc o amenajare, că sunt anumite persoane care nu-şi mai doresc, părerea 

dumnealor. Noi discutăm de domeniul public şi de un interes public. 

În ceea ce priveşte celelalte parcări din oraş: aţi fost vreodată iarna în Tineretului 

când e zăpadă? Aţi fost vreodată şi vara şi toamna şi iarna? În acea zonă… Nu, nu, vă 

spun eu că nu stăpâniţi situaţia! Şi o să le spun oamenilor care locuiesc în zona 

respectivă…. 
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Haideţi să vă spun, în zona Tineretului, zona Tineretului a fost gândită ca o zonă 

muncitorească în anii `70. Nu se gândea nimeni atunci, nici Ceauşescu şi nici cine a făcut 

proiectul urbanistic zonal, că acei oameni  vor avea una, două sau trei maşini pe fiecare 

apartament. S-au înmulţit atât de mult maşinile în zona respectivă încât apar scandaluri, 

apar certuri. Este o dorinţă a oamenilor să se facă aceste parcări în zona respctivă. Este 

necesitatea locuitorilor din zona respectivă şi dacă vreţi să ne jucăm în adeziuni, pot 

merge să strâng câte semnături vreţi dvs., să vedeţi că sunt investiţii necesare locuitorilor 

din zona respectivă. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Amenajare peisagistică sau parc? 

Domnul primar Barbu Nicolae:  Parcări. Am încheiat cu subiectul blocul Lumina, 

trecem în Tineretului. Blocul Lumina este subiect închis. Va fi licitaţie… 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Aici, la proiectul de hotărâre, la blocul 

Lumina.. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Stanciu, sunt numai în Tineretului. Deci, 

mergeţi şi vedeţi! Astă iarnă am avut probleme cu deszăpezirea datorită faptului că 

maşinile de pe acele străduţe de 4 metri jumătate stau pe trotuar şi nu mai încape nici o 

maşină. 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule preşedinte, mai puţină campanie! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu este campanie. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnul Stanciu a cerut o lămurire. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este o necesitate, iar toate locurile de parcare sunt 

la cerinţa cetăţenilor din Giurgiu. 

Domnul consilier Velicu Florian: Să mergem mai departe! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vreau să vă mai spun un lucru şi închei. Ştiam 

clar, de câteva zile, că nu o să votaţi aceste proiecte şi chiar vă rog să vă arătaţi adevărata 

faţă vis-a-vis de aceste investiţii ale Primăriei. Poate vreţi să aşteptaţi să vină un alt 

primar să le termine? Nici o problemă! Dar să le spuneţi oamenilor că ani de zile nu s-a 

făcut lucrul acesta că s-a zis nu se face, să vină celălalt. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: De ce le faceţi acum? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Pentru că acum am avut surse. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: 2013, 2014? Cu trei luni înainte de 

alegeri? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, domnule consilier! Le-aţi aprobat, ele sunt în 

planul de investiţii al Primăriei. Dacă vă uitaţi, aţi aprobat în luna ianuarie, aţi aprobat 

parcările astea. 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule preşedinte, vă dă cuvântul domnul 

primar sau ce facem? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Acum este faza următoare, este faza de continuare. 

Deci, domnilor consilieri, în luna ianuarie aţi aprobat planul de investiţii şi de lucrări de 

investiţii ale Primăriei. Le-aţi aprobat, acest lucrări sunt prevăzute în plan. Aceste lucrăi 

sunt în faza următoare, adică după ce ai aprobat lista de investiţii, vii şi faci documentaţia 

tehnico-economică, se aprobă această documentaţie sau nu se aprobă şi urmează licitaţia. 

Acesta e pasul normal care se face. Nu mergem că le fac cu trei luni înainte sau cu cinci 

luni. Ele nu se vor termina în acest mandat, dar este procedura pe care trebuie s-o facem. 
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A veni acum şi a spune că de ce le faci cu trei luni înainte, haideţi să ne oprim să nu mai 

facem nimic, domnilor consilieri! Intrăm în campanie, să ne plimbăm pe străzi şi să le 

spunem la oameni, ce frumoşi şi ce deştepţi suntem fiecare. Este un lucru de continuitate. 

Ele nu se vor termina până în mai-iunie, că nu ai cum. Sunt lucrări de investiţii. Poate nici 

licitaţia n-o terminăm până atunci, dar dacă n-o demarăm în acest moment şi nu 

continuăm cu această procedură, o să ne ducem în iarnă. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Vă spun: eu nu sunt de acord cu 

indicatorii şi gata, am terminat! 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Ca şi locuitor al blocului P3, în această zonă este 

foarte mare nevoie de locuri de parcare. Vă invit să veniţi după ora cinci şi dacă găsiţi un 

loc liber pe trotuar, la distanţă de 100 de metri de bloc, vă garantez că nu-l găsiţi. Cunosc 

foarte bine, locuiesc acolo de 20 de ani. Sunt trei locuri de parcare la un bloc. Mulţumesc! 

Domnul consilier Velicu Florian: Nu spune nimeni că nu este nevoie de locuri de 

parcare în acea zonă, cum de altfel este nevoie de parcare şi în alte părţi. Problema 

noastră este următoarea: nu am putut să studiem foarte bine aceste proiecte de hotărâre 

datorită unor motive invocate şi pe care văd că presa le-a înţeles într-un mod, aşa cum ştie 

să le înţeleagă sau anumită parte din presă. Drept urmare, vă rog mult de tot, înţelegeţi că 

nu este rea credinţă şi oamenii trebuie să înţeleagă că nu vrem noi să blocăm această 

problemă. Trebuie s-o mai studiem, atât! Asta este singura dorinţă a noastră! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Nu interveneam, dar… Domnule coleg, am ascultat 

ce punct de vedere aţi ridicat, evident pe dvs., vă bag în categoria iluminaţilor, însă pe 

domnul Velicu am să-l bag în categoria iluştrilor. Oameni buni, ştiţi ce sînseamnă un 

primar de oraş? Înseamnă un om informat vis-a-vis de ceea ce se întâmplă în oraşul lui. 

Fie de situaţia cetăţenilor, fie de situaţia oraşului, de la infrastructură şi până la 

suprastructură. Atâta timp cât avem un aparat de specialitate în cadrul aparatului propriu 

al Primăriei, mai e şi un arhitect şef şi se fac nişte studii în prealabil vis-a-vis de 

modernizarea oraşului. Este un paradox astăzi, ce spuneţi dvs. când parcul de maşini, 

lăsând la o parte că vin din abundenţă numerele, maşinile cu numere de Bulgaria şi 

staţionează pe teritoriul oraşului Giurgiu, fiind ale cetăţenilor noştri, din municipiu. 

Oameni buni, nu vreţi locuri de parcare? Nu vreţi? Ieşiţi să spuneţi public! Aveţi 

posibilitatea prin media, atât scrisă, atât vizuală, să vă spuneţi punctul de vedere. Nu 

încercaţi ca o entuziune brutală să vă puneţi în faţa oamenilor, nevoilor oamenilor din 

municipiul Giurgiu. Eu nu am nimic cu dvs.! S-ar putea domnule Velicu să aveţi o şansă 

reală la alegerile locale, dvs. că am înţeles că o să candidaţi ca şi primar, să deveniţi 

primarul oraşului Giurgiu. Eu, în situaţia asta o să vă felicit şi dacă voi fi consilier local, 

evident că marea majoritate a proiectelor pe care dvs. le veţi promova, cu certitudine, eu 

am să votez. Fiindcă este de interes public şi nu de interesul domnului Velicu. Mă 

înţelegeţi?  Am o rugăminte la dvs.: hai să nu mai facem circ în acest Consiliu Local! 

Fiindcă eu ştiu de ce este acest circ. Până acum a fost linişte şi dintr-o dată a apărut 

cupola deasupra noastră şi circanţii! De ce domnule Velicu să facem parodii în cadrul 

Consiliului Local? Aţi încercat de fiecare dată să faceţi acest lucru! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule Dinu! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Cum acest domn îşi permite să vorbească câte 30 de 

minute la fiecare punct, pot să vorbesc şi eu 5 minute! Da? 
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Domnul consilier Oprişan Gigi: Vorbiţi, dar nu faceţi adresări la persoană, vă rog 

frumos. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule Velicu, sunt necesare parcările în 

municipiul Giurgiu! Dacă primarul Barbu făcea ceva ce nu era util societăţii, primul care 

trăgea semnalul de alarmă, nu era nimeni altul, decât Ionel Dinu, să ştiţi! 

Domnul consilier Velicu Florian: Nu am să mai intru în nici un fel de polemică! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 9 voturi pentru. Împotrivă? 4 voturi împotrivă (domnul Stanciu Marius 

Viorel, domnul Gâdea Gheorghe, domnul Badea Ionuţ, domnul Velicu Florian).  6 

abţineri. Abţineri? (domnul Popazu Liviu, domnul Ciobanu George Daniela, domnul 

Spoială Slav Gheorghe, doamna Ciulacu Mirela, domnul Măroiu Marian, doamna Dinu 

Elena). 

Domnul consilier Dinu Ionel: V-aţi făcut calculul? Îl faceţi mare pe Barbu! 

Domnul primar Barbu Nicolae:  Să înţeleg că asta se va întâmpla cu toate parcările, 

nu? Să ştim ce le spunem oamenilor! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule primar, nu mai ţineţi nici o şedinţă de 

Consiliu Local! Aveţi prerogativele legale să conduceţi Primăria! Nu e nevoie să ne 

întâlnim să facem circ în Consiliul Local! 

 

Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „Elaborarea documentaţiei tehnico - economice pentru 

realizare parcări adiacente blocuri de locuinţe - zona bloc 18/613” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 8 voturi pentru. Împotrivă? 1 vot 

împotrivă (domnul Velicu Florian).  Abţineri? 10 abţineri. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Deci, cei din zona blocului 18/613…. Nu, ca să 

ştie oamenii. 

Domnul consilier Velicu Florian: Spuneţi-le că ne-aţi sabotat timp de o lună de zile 

cu documentele de pe tablete. Nu a funcţionat sistemul pe care dvs., de fapt executivul, 

nu dvs…. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cum  le-a văzut domnul Stanciu, puteaţi să le 

vedeţi şi dvs.! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Ce faceţi? Blocaţi proiectele Girugiului? Care este 

interesul? 

Domnul consilier Velicu Florian: Treceţi domnule, mai departe! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Băi, tu nu decizi soarta la 70 de mii de oameni, băi, 

Velicule! Să-ţi fie ruşine! 

Domnul consilier Velicu Florian: Alo! Suntem pe maidan! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Să trecem mai departe! 
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Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrarea 

societăţii GIURGIU SERVICII LOCALE S.A., a decoraţiunilor de iarnă 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „Elaborarea documentaţiei tehnico - economice pentru 

realizare parcări adiacente blocuri de locuinţe - zona blocuri E3, P1 şi Grădiniţa 

nr.9” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 7 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 12 

abţineri. 

 

Punctul 35: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „Sistem de monitorizare şi supraveghere video parcări, 

ansamblul 240 garsoniere” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 7 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 12 

abţineri. 

 

Punctul 36: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „Sistem de fezabilitate Grădiniţa cu program normal - grupe 

de 140 copii, pentru destinaţia Grădiniţa cu program prelungit - cartier Negru 

Vodă” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 37: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului local 

de venituri şi cheltuieli pe anul 2016 şi a Listei de Investiţii aferente 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 38: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului 

centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 

proprii şi subvenţii pe anul 2016 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 39: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 3.500 lei, doamnei Stan Rodica din Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 40: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 2.000 lei, doamnei Stîngă Nicoleta din Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 41: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal 

„Zona centrală traseu reprezentativ - Piaţa Gării, strada Gării, Piaţa Unirii, 

strada Mircea cel Bătrân, strada Ştefen cel Mare, strada Constantin Dobrogeanu 

Gherea, strada General Berthelot, strada George Coşbuc, strada Episcopiei 

(Portului), strada Canalului şi strada Parcului” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de urbanism a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aici, dacă din consilieri doresc să realizăm o 

prezentare? Dacă doreşte cineva să obţină informaţii mai multe vă poate prezenta 

departamentul arhitect şef şi urbanism. 

Domnişoara Anne Marie Gacichevici prezintă pe schiţe materialul. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 42: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal 

„Zona Marina Port - Bazinul Plantelor - Zona Mocănaşul” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de urbanism a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 43: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local nr.145 din data de 22 aprilie 2015 cu privire la stabilirea 

categoriilor de persoane beneficiare de transport public cu tarif redus şi gratuit 

în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, eu am înţeles că 

societatea asta nou creată acum, au probleme financiare. Adică nu stau prea bine cu 

încasările şi cu plăţile. Intră în faliment? Care e situaţia? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu este până la urmă răspunderea unui primar. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu este, dar ca idee. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Până la urmă nu-mi intră nici în atribuţii şi nu cred 

că ar fi o problemă pentru că este o firmă care şi-a achiziţionat 12 mijloace de transport 

noi pentru această activitate. În ceea ce priveşte soliditatea financiară a acestei firme, nu 

sunt eu cel mai în măsură să vă spun acest lucru. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Dar, noi avem datorii la această firmă? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Noi am plătit datoriile pe data de 11, 12 ale lunii 

următoare, lunii în care au făcut serviciul. Conform contractului, achităm acea sumă. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Deci nu avem datorii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Nici la Tracum nu am avut datorii. 

Întotdeauna, la nici o societate, Primăria nu are datorii.  

Ce vroiam să vă spun legat de acest punct de pe ordinea de zi? Cred că nici dintre 

dvs., foarte mulţi, nu cunoşteau faptul că în Giurgiu sunt persoane care nu au contribuit 

conform reglementărilor legale în vigoare, mai mult de 15 ani la sistemul de pensii şi nu 

sunt beneficiare de pensii. Este o reglementare legală care îţi spune că îţi trebuie un 

număr de ani. Eu am crezut că dacă ai cotizat 7 ani, o să-ţi dea o pensie pentru 7 ani, dacă 

ai cotizat pentru 10 ani, îţi dă pentru 10 ani. Minimul am înţeles că este de 15 ani. Nu ai 

cotizat 15 ani, poate mă înşel, nu ştiu exact, dar e o limită sub care, dacă nu ai cotizat nu 

beneficiezi de pensie deloc. Şi sunt persoane în Giurgiu care nu au îndeplinit această 

cerinţă, nu au nici un venit şi nu aveau nici această facilitate pe care noi am dat-o 

pensionarilor. Au vârsta de pensie, au peste 65 de ani sau peste 62 sau peste 60 de ani, 

depinde cum spune reglementările, dar nu sunt beneficiari de pensie, nici măcar ajutoare. 

Drept urmare, la solicitarea acestor categorii de persoane, am venit în faţa dvs. cu 

această modificare a hotărârii de Consiliu Local care asigură gratuitate pe mijloacele de 

transport, să includem şi această categorie. Nu discutăm de persoane numeroase. Pe 

măsură ce vom  indentifica aceste persoane, vor veni şi vor completa cererile respective, 

justificând cu documente, de altfel, în acel moment vă vom informa şi câte persoane au 

beneficiat de această facilitate de a avea un card de transport gratuit pe mijloacele de 

transport. Acesta a fost punctul de vedere! 

Domnul consilier Velicu Florian: Aş vrea şi eu să ridic o problemă aici legată de 

aspectul acesta, legat de transportul local şi de facilităţile acordate persoanelor care 

beneficiază de asemenea facilităţi. Am găsit postat pe internet un articol care face referire 

la nişte carduri acordate unor persoane care beneficiază de aceste gratuităţi şi unde am 

constatat cu stupoare că este trecut şi numele primarului Nicoale Barbu. Am pus şi 

colegilor consilieri pe masă, înainte de şedinţă, un astfel de document, pentru o mai bună 

edificare. Eu aş propune domnului primar să retragă toate aceste carduri emise, unde se 

află numele dânsului şi să le emită pe banii dânsului, cu numele Consiliului Local. Pentru 

că în Consiliul Local s-a aprobat cuantumul acelei sume reprezentând această facilitate. 

Drept urmare, Consiliul Local este cel care trebuie să apară pe aceste carduri. Nu facem 

campanie electorală, domnule primar! Sunt făcute pe banii societăţii de transport? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Pe banii societăţii de transport. 

Domnul consilier Velicu Florian: Staţi un pic! Cine acordă gratuităţile şi de unde 

sunt banii? Spuneţi-mi şi mie cine acordă gratuităţile şi cine dă banii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă răspund? Campanie electorală nu fac. 

Domnul consilier Velicu Florian: Asta e campanie electorală evidentă! Dacă ziceţi 

că nu faceţi, retrageţi şi faceţi din nou astea! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Velicu, dacă continuaţi cu stilul acesta al 

dvs. agresiv, nu vă răspund şi nu aveţi decât să vorbiţi de unul singur şi să vă daţi 

răspunsuri singur. 
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Domnul consilier Dinu Ionel: Vreau să vă pun şi eu o întrebare. Aţi cumpărat 

publicitate ca să apară numele dvs. acolo? Firma de transport poate a cumpărat publicitate 

în numele dvs.. 

Domnul consilier Velicu Florian: Lăsaţi-l pe domnul primar să răspundă la prima 

întrebare. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă răspund şi la prima şi la a doua şi-i răspund şi 

domnului Dinu. Partea de campanie electorală nu o fac. Văd că aveţi obiceiul dvs., cei din 

opoziţie… Mă opresc şi nu vă mai dau nici un răspuns şi vă răspundeţi singur. 

Domnul consilier Velicu Florian: Terminaţi cu chestiile astea! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ori vă abţineţi şi mă lăsaţi să vorbesc, ori dacă nu, 

vorbiţi de unul singur. 

Domnul consilier Velicu Florian: Dacă vorbiţi, vorbiţi la obiect! Dacă asta nu e 

campanie electorală înseamnă că ne subestimaţi inteligenţa, ca să nu zic altfel. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Uneori o mai subestimez. O mai subestimez, mi se 

pare normal. Venim să ne facem campanie electorală, ne punem oamenii să ne scrie 

articole şi după aceea venim să comentăm, mai ne punem angajaţi de la societate să dea 

telefon în direct când e o persoană şi după aceea venim să comentăm: ce prost e primarul, 

ce rău e primarul şi eu sunt băiat deştept. E cel mai urât lucru de a vă face campanie, 

domnilor! A veni cu acestă fiţuică scrisă de postacii dvs. şi vreţi să vă dau un răspuns. 

Domnul consilier Velicu Florian: Este real sau nu? Există acel nume pe card? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Acel nume, aţi observat un lucru? Cine este 

reprezentantul instituţiei Primăria municipiului Giurgiu? Cine este reprezentantul? Scrie 

Primăria municipiului Giurgiu, primar Nicolae Barbu. 

Domnul consilier Velicu Florian: Cine a scris? 

Domnul primar Barbu Nicolae: O să vă trec pe spate pe toţi consilierii care aţi 

aprobat. 

Domnul consilier Velicu Florian: Dar, de ce trebuie să ne treceţi pe spate? Dvs. 

stabiliţi? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dar, legea nu permite. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: De ce nu scrie firma de transport? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este un card pe care l-a tipărit operatorul de 

transport! Primăria nu plăteşte un leu pentru acest card. Poate să-şi facă reclamă 

particulară, poate să-şi facă ce vrea. 

Domnul consilier Velicu Florian: Dacă nu mai sunteţi primarul municipiului ce se 

întâmplă? Schimbăm cardurile? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vreţi să vă dau un răspuns? 

Domnul consilier Velicu Florian: Da. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vi-l dau în particular. 

Domnul consilier Velicu Florian: Daţi-l acum, că dvs. nu faceţi campanie, nu 

faceţi… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu sunt gogoşi electorale ce s-a scris aici sau 

postacii dvs., sunt realităţi. 
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Domnul consilier Velicu Florian: Adică banii ăştia sunt daţi de primarul Nicolae 

Barbu? V-am mai întrebat de cuantum. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Banii sunt plătiţi de municipalitate, nu sunt plătiţi 

de Consiliul Local. Consiliul Local a aprobat o hotărâre. 

Domnul consilier Velicu Florian: Cine aprobă? 

Domnul primar Barbu Nicolae: E aprobată, dar banii sunt plătiţi de municipalitate. 

Când va avea Consiliul Local cont bancar şi cod fiscal şi înscriere în Registrul 

Comerţului va plăti, dar banii îi plăteşte administraţia locală. 

Domnul consilier Velicu Florian: Care este cuantumul aprobat de Consiliul Local? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Iar dacă nu aveam sursele financiare disponibile, 

nu se aproba nimic, nu promovam acest  proiect de hotărâre. De ce nu s-a dat şi înainte 

acest lucru, domnule consilier? Ziceaţi că nu sunt bani. Municipalitatea a venit în faţa 

dvs. şi a spus: avem bani să dăm aceste gratuităţi. Dvs. aţi luat act că municipalitatea are 

bani şi aţi aprobat proiectul de hotărâre. 

Domnul consilier Velicu Florian: Dar, spre exemplu, domnule lăsaţi-mă să vorbesc 

şi eu! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Încă o dată vreau să vă spun şi vă atrag atenţia 

tuturor, aveţi răbdare să vă dea răspunsul şi după aceea puneţi întrebările. Dacă discutaţi 

unii peste alţii, nu mai înţelege nimeni nimic. 

Domnul consilier Velicu Florian: De ce nu faceţi astfel de afirmaţii şi vis-a-vis de 

domnul primar? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Pentru toată lumea am vorbit. 

Domnul consilier Velicu Florian: Nu mi se pare. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Eu cred că m-am exprimat foarte clar, domnule 

Velicu! Pentru toată lumea am spus: puneţi întrebare, aşteptaţi să vi se dea răspunsul şi nu 

vorbiţi peste, aşa cum nici ceilalţi nu vorbesc peste dvs.. 

Domnul consilier Velicu Florian: Dvs. de ce îl lăsaţi pe domnul primar să facă 

conferinţă de presă? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Uite! Şi acum vorbiţi peste mine, nu mă lăsaţi să 

vorbesc! 

Domnul consilier Velicu Florian: Am întrebat care este cuantumul sumei aprobate 

de Consiliul Local, reprezentând aceste gratuităţi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Înseamnă că stă degeaba în Consiliu! Dvs. nu ştiţi 

ce aţi aprobat? 

Domnul consilier Velicu Florian: Le-am aprobat, dar vreau să aud din gura dvs.. 

Domnul primar Barbu Nicolae: 90 de mii de lei, 900 de milioane, aprobate de dvs., 

domnilor consilieri, dar plătiţi de municipalitate. 

Domnul consilier Velicu Florian: Bun! Şi dvs. faceţi pe seama acelor sume pe care 

noi, ca şi Consiliul Local, le acordăm ca şi gratuitate. Le-aţi aprobat cumva dvs.? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu eu! Le dă compartimentul de specialitate. 

Domnul consilier Velicu Florian: Cred că ar fi normal să faceţi ce am propus eu, 

iniţial. Să retrageţi toate cardurile astea, dacă tot spuneţi că nu faceţi campanie electorală 

şi să le emiteţi din nou… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Le plătiţi dvs.? 
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Domnul consilier Velicu Florian: Le plătiţi dvs., că dvs. aţi trecut acolo ce aţi 

trecut! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu am trecut eu, asta încerc să vă spun! A trecut 

operatorul de transport. El le imprimă. 

Domnul consilier Velicu Florian: Operatorul de transport? Vreţi să spuneţi că face 

de capul lui ceva? 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Cred că din greşeală a fost trecut. 

Domnul consilier Dinu Ionel: O să te treacă şi pe tine ca viitor primar al 

municipiului Giurgiu! 

Domnul consilier Velicu Florian: Putea stabili Consiliul Local formularul acestui 

card? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule primar, vă rog mult de tot să-mi răspundeţi 

şi mie la următoarele întrebări. Câte trasee avem în Giurgiu? 

Domnul primar Barbu Nicolae: 5. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Câte curse se fac zilnic pe fiecare traseu în parte? 

Domnul primar Barbu Nicolae: La interval de luni până vineri, la interval de 5 sau 

10 minute fiecare. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Şi care este capacitatea? 

Domnul primar Barbu Nicolae: La 30 de minute, trasee care nu se justifică. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Care este capacitatea maximă a călătorilor la o cursă? 

Domnul primar Barbu Nicolae: 25. 17 cu 8, ceva de genul. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Şi câte maşini are societatea? 

Domnul primar Barbu Nicolae: 12. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule primar, sunt 17 mii de carduri acordate 

gratuit ca şi gratuitate pentru cetăţeni. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Sunt vreo 12 mii. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Zilnic, din estimările dvs. şi din informaţiile pe care 

le primiţi de la firma de transport, evident, dvs., că sunteţi primarul municipiului Giurgiu, 

cam câţi pensionari şi handicapaţi, mă scuzaţi, persoane cu dizabilităţi, merg zilnic, ca o 

medie lunară? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sistemul acesta este un sistem temporar. 

Dumnealor au o evidenţă pentru că pentru fiecare persoană care beneficiază de această 

gratuitate i se emite un bilet cu o anumită valoare pentru a avea un control. Să ştiţi că 

datele pe care dumnealor ni le dau, acest operator, numărul de persoane depăşeşete cu 20 

de mii de la lună la lună, cel pe care noi îl plătim. Deci, noi plătim cu 20 de mii de 

călătorii mai puţin decât se întâmplă. Acest act şi intrarea lui în aplicare de pe data de 31 

martie, să nu spun de pe data de 01 aprilie, că o să apară că este ziua păcălelii. Sper să nu 

fie de ziua păcălelii! Întâmpinăm oarece probleme cu distribuirea acestor carduri, dar la 

momentul respectiv, la sfârşitul lunii aprilie, vă vom spune cu certitudine, cu siguranţă şi 

100%, numărul de persoane care au circulat, ritmicitatea acelor persoane. Şi mai vreau să 

transmit ceva cetăţenilor: nu vă luaţi după oamenii din campanie, care vă spun că vi s-a 

dat cardul şi faceţi decât două călătorii. Domnilor, aceste carduri sunt conform hotărârii 

de Consiliu local, sunt nelimitat cu… 

Domnul consilier Velicu Florian: Mai spuneţi o dată! 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Cum am aprobat, dar tot dvs. vă duceţi şi le spuneţi 

că nu vă mai dă, decât de două ori. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule primar, nu am terminat şi vă rog să aveţi 

răbdare atât dvs., cât şi colegii noştri şi invitaţii care asistă la balamucul care a fost până 

acum în Consiliul Local. Vă mai întreb un lucru: care este preţul unei călătorii? Asta e 

prima întrebare! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Doi lei. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Planează foarte multe suspiciuni şi vreau să vă aduc 

la cunoştinţă că la partidul, organizaţia pe care eu o conduc, au venit diverse persoane să 

întrebe anumite lucruri şi asupra acestor lucruri care s-au făcut în Giurgiu, de exemplu la 

modernizarea staţiilor de autobuz. S-a făcut pe banii Primăriei sau pe banii operatorului 

de transport? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Deci, vis-a-vis  de staţiile, ca şi locaţii, mobilierul 

stradal, sunt lucrurile un pic diferite. Sunt staţii care sunt sau construcţii care sunt făcute 

de municipalitate. Sunt construcţii care sunt făcute în baza unui contract de asociere, prin 

2010 dacă nu mă înşel, sau 2011, cu o firmă de publicitate în care ei se obligau să 

realizeze 10 staţii din acestea şi să-şi facă publicitate. Atunci când această publicitate cu 

diverse nu o mai aveau, să facă publicitate Primăriei în acele locaţii. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Corect! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Şi sunt amenajări pentru staţii realizate pe banii 

Primăriei. Anul trecut am achiziţionat 10 staţii de genul acesta. În primăvară vom mai 

achiziţiona, avem lista de investiţii aprobată şi vom mai achiziţiona încă 10. Atâţia bani 

am avut în acest moment. Dacă vom avea surse financiare suplimentare, vom face toate 

locurile acestea unde oamenii aşteaptă să fie locuri amenajate, acoperite şi să creeze un 

confort acestor cetăţeni care circulă cu mjiloacele de transport. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule primar, mai planează o suspiciune vis-a-vis 

de încasările pe care le fac aceşti domni de la firma de transport. Şi mă refer la partea de 

gratuitate pe care dvs., Consiliul Local a acordat, Primăria până la urmă. Suspiciunea este 

că această firmă ar fi încasat în una dintre lunile de la început şi până acum ale anului, o 

sumă de 8 miliarde de lei, vechi. E o suspiciune! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Probabil că zvonacii din oraş încearcă să discrediteze 

Primăria, că dvs. viraţi către această firmă de transport 4 miliarde lunar. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Este aprobat în şedinţă de Consiliu suma 

maximă şi în contractul de concesiune şi în toată documentaţia de licitaţie, suma maximă 

era de 90 de mii de lei. Şi să vă mai spun un singur lucru, dintr-o eroare, dar în favoarea 

Primăriei, gratuităţile sau cota de 50% din gratuităţile acordate elevilor, a fost trecută în 

gratuitate. Deci, suportă şi acea sumă, ceea ce nu se întâmpla la Tracum înainte, când noi 

plăteam gratuităţile la elevi separat şi toate gratuităţile. În acest moment, indiferent cine 

se plimbă, că sunt copii cu 50% şi tot, Primăria nu plăteşte mai mult de 90 de mii de lei. 

Nu s-a pus suplimentar, asta este! A fost o scăpare atunci, pe bună dreptate şi înţelegem 

lucrul acesta, nu era normal ca această categorie la care noi subvenţionăm 50%, s-o 

suporte operatorul. Dar o suportă operatorul şi asta este! Aşa a fost contractul. 
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Şi vreau să vă mai spun un singur lucru: cum nu am încălcat, nu voi încălca 

niciodată o prevedere legală. Vă rog să acceptaţi lucrul acesta! Puteţi căuta în toate 

dosarele, în toate actele. Nu am avut nici cel mai mic interes personal, în nici un contract, 

în nici o lucrare şi în nici o acţiune care a fost a Primăriei. Că-şi doresc unii altceva, poate 

să caute, nu au decât să caute. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Ieşiţi public şi faceţi lumină în acest caz! 

Domnul primar Barbu Nicolae: V-am spus tot public. Şedinţa de Consiliul Local 

este o şedinţă publică. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Nu ştiu dacă la televiziunea… 

Domnul consilier Popazu Liviu: Sunteţi consilierul de presă al domnului primar? 

Nu am înţeles? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Nu! Eu sunt supărat că au apărut aceste lucruri, că 

dacă sunt lucru adevărate, mie nu-mi convine să plătim 4 miliarde sau 8 miliarde la o 

firmă de transport. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 44: proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind 

regimul concesionării bunurilor imobile aflate în proprietatea privată a 

Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de urbanism a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 45: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul privat în 

domeniul public al Municipiului Giurgiu a unui teren situat în intravilanul 

Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 46: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită a unor bunuri, către Societatea Comercială GLOBAL ENERGY 

PRODUCTION S.A. Giurgiu şi includerea în contractul de delegare 

nr.18.044/12.10.2012, încheiat între Municipiul Giurgiu şi Societatea 

Comercială GLOBAL ENERGY PRODUCTION S.A. 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Nu particip la vot. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 47: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită a unor bunuri, includerea în Contractul de delegare încheiat între 

Municipiul Giurgiu şi societatea GIURGIU SERVICII LOCALE S.A., precum şi 

în inventarul domeniului public al Municipiului Giurgiu, completat şi modificat 

prin Hotărârea Consiliului local al Municipiului Giurgiu nr.273 din data de 29 

iulie 2015 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, fiindcă tot suntem la 

obiectivul acesta: ce se mai întâmplă cu pista de alergare? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Se lucrează. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Când se lucrează? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Mai aruncaţi-vă privirea pe geam, domnule 

Spoială! 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: M-am uitat chiar ieri. Nu s-a lucrat 

nimic de patru luni. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Vă spun eu: sunt lucrări ascunse. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nici măcar la lucrări ascunse, nu sunt. 

Domnul consilier Velicu Florian: N-ar trebui să ne spuneţi şi nouă mai multe 

detalii despre această pistă, că ne mai întreabă şi pe noi oamenii. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Nu vă întreabă oamenii! Cereţi oficial şi vă 

răspund oficial. Când vom ajunge la punctul cu pista de atletism, vă răspund, dar nu face 

obiectul astăzi. 

Domnul consilier Velicu Florian: Dar de ce nu vă îndepliniţi obligaţiunile legale pe 

care le aveţi, să daţi răspunsurile? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă dau răspunsul când mertită să vă dau răspunsul. 

Domnul consilier Velicu Florian: Când merită? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu când merită, când trebuie. 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule primar, vă auziţi ce spuneţi? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, mă aud! Când merită şi când trebuie. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 48: proiect de hotărâre privind aprobarea desfăşurării de către 

operatorul de transport Societatea Comercială SMARANDA S.R.L Giurgiu, a 

activităţii conexe transportului rutier – respectiv aceea de autogară 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de urbanism a acordat aviz 

nefavorabil şi a solicitat prezentarea unui punct de vedere al Serviciului Juridic, având în 

vedere că există un litigiu pe rolul instanţei. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Numele e semnificativ! Smaranda e o creaţie 

românească, vă spun la modul cel mai serios. Se trage de la smarald, acea piatră preţioasă 

verde. Nu ştiu cine e societatea, chiar mi-aş dori să cunosc patronii societăţii respective. 

Sper că nu are nici o legătură cu firma de transport în comun din municipiul Giurgiu. 

Problema este alta, fiindcă o să avem o surpriză neplăcută pentru transportatorii care fac 

atât transportul interjudeţean, cât şi cel cu Bucureştiul, nu or să-şi mai găsească loc. Vor 

fi daţi afară de acolo şi e un lucru grav, după părerea mea. 

În altă ordine de idei, nu aş vrea să apară inadvertenţe în transportul giurgiuvean. 

Mă refer la transportul local şi nu vreau ca cineva să acapareze acest concept, fiindcă au 

fost lucruri… Cunosc transportul vechi al Giurgiului, mai puţin al municipiului şi mai 

mult al judeţului, ca un transport de mare elită. Se facea aşa cum trebuie. 

Atâta timp cât au apărut aceste litigii, părerea mea personală e că nu trebuie să 

călcăm strâmb. Să cerem lămuriri şi în consecinţă, să nu acceptăm această societate care 

vrea să-şi mute autogara în fosta autogară a Giurgiului. Cred că se ascund multe lucruri 

aici. Nu vreau să cred că se ascund foarte multe lucruri aici. Sunt destul de informat, nu 
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ştiu dvs., dar ştiu multe taine pe care mulţi dintre dvs. nu le cunosc şi aş vrea să fim 

oameni ponderaţi şi ca atare să ne liniştim astăzi. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Luând în considerare ce a spus domnul 

Dinu, nu aş vrea să picăm într-un „delict” cum a procedat administratorul, propun să 

amânăm acest proiect de hotărâre până când se vor soluţiona din punct de vedere juridic 

aceste probleme, litigii. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este decizia dvs., puteţi să faceţi ce doriţi. Se pune 

problema şi aici vreau să aveţi mare responsabilitate. Ce se întâmplă în perioada aceasta? 

Este doamna Spirici şi chiar vreau să ne explice pentru că şi-a cerut acceptul să participe 

la această şedinţă, să ne explice. Şi după aceea să întrebăm şi Serviciul Juridic să ne 

explice ce probleme vom avea noi dacă nu lăsăm continuitatea acestui serviciu. Doamna 

Spirici, dvs., dacă nu se aprobă astăzi, mai puteţi desfăşura activitatea în continuare? 

Doamna Spirici: Da! Având în vedere aceste litigii pe care eu le am cu dânşii, eu 

pot să funcţionez. Şi aşa, eu funcţionez în continuare, pentru că eu am la rândul meu  

contracte cu toţi transportatorii din judeţ. Conform contractului pe care l-am avut cu 

fostul proprietar, obligaţia lui fiind transport judeţean şi interjudeţean, obligaţia lui era să 

mă anunţe cu 60 de zile înainte de a vinde sau a înstrăina acest spaţiu. El nu a respectat 

aceste condiţii din contract şi multe altele. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Doamna Spirici, îmi cer scuze că vă 

interpelez. Întrebarea era dacă dvs. masi puteţi asigura transportul. 

Doamna Spirici: Da! Tot eu funcţionez în continuare. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Pentru celălalt motiv, motiv, o să 

propunem amânarea acestui punct. 

Doamna Spirici: Un singur lucru vreau să vă mai spun. Pe acest spaţiu este pus 

ipotecă la bancă pe suma de 472.500 de mii de euro, având interdicţie de a se vinde, de a 

se înstrăina etc. La ora actuală, acea curte este de fapt parcările lui Penny cu o suprafaţă 

de circa 200 de metri pătraţi unde sunt 10 peroane unde se pot maşinile care fac cursele 

respective în judeţ şi interjudeţene. Oricum, foarte greu se face şi poate pe viitor faceţi un 

proiect ca această autogară să nu mai fie acolo pentru că este un pericol. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Doamnă, aţi avut-o până acum şi aţi folosit-o şi nu 

a fost pericol, acum când n-o mai aveţi, trebuie s-o facem că e pericol. Nu încercaţi să 

scoateţi castanele cu mâna altuia! 

Doamna Spirici: Nu, nu! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Haideţi să fim corecţi până la capăt! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule primar, avem spaţiu destul pentru o 

viitoare autogară în curtea Tracum, fosta noastră societate de transport. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Haideţi să vă spun de ce a fost nevoie de iniţierea 

acestei hotărâri de Consiliu. Am primit o adresă în data de 18 februarie de la S.C. 

Smaranda în care ne spune că ne roagă să autorizăm pentru funcţionarea staţiei de 

îmbarcare-debarcare auto, aceasta fiindu-ne necesară la eliberarea licenţei de activităţi 

conexe trasnportului. Aveam o hotătâre din 22 decembrie 2011, în care în baza cererii 

Manic Service Auto, se aprobă desfăşurarea de către operatorul de transport societatea 

Manic. În acest moment există un alt proprietar al acelei construcţii, al acelui teren. Acel 

proprietar doreşte să facă cu altă societate şi ne cere nouă să eliberăm această autorizaţie, 
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acest aviz, pentru că ea este proprietarul de drept al terenului şi în calitatea lui de 

proprietar, el cere să îi facem această facilitate. Societatea Manic a dat în instanţă, a 

acţionat în instanţă această societate, dar nu avem în acest moment nici o hotărâre, măcar 

de suspendare a executării şi a punerii în aplicare. În acest moment vreau să fiţi în 

cunoştinţă de cauză atunci când luaţi decizia, s-o luaţi pe cea favorabilă, acea corectă şi 

adevărată. 

Domnul consilier Velicu Florian: Cea corectă? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, da! Cea corectă şi favorabilă Consiliului Local, 

nu acestor comercianţi. Drept urmare, ne aflăm în situaţia în care societatea Manic a dat 

în judecată această societate dar este în fază procesuală. Nimic nu a oprit prin această 

acţiune în instanţă, nimic nu a oprit sau a suspendat punerea în aplicare a acelui contract 

şi suntem în situaţia acestui operator care ne cere să-i dăm lui, în calitate de proprietar. 

Are contract, are drept de administrare, de folosinţă a acelui spaţiu cu toate drepturile lui. 

Acum, în baza adresei care ni s-a făcut, Direcţia Patrimoniu şi Compartimentul Juridic a 

făcut un răspuns. 

Domnul consilier Velicu Florian: Avem Compartiment Juridic? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Acum îl las pe domnul secretar să explice 

partea juridică ca să avem toate datele. Se pune o problemă: noi trebuie să asigurăm 

continuitatea unui serviciu. Nu ştim punctul de vedere, noi ştim punctul doamnei. Noi nu 

ştim dacă legal acea societate, pentru că doamna nu are nici contract de închiriere, nu are 

nimic. Pe ce demonstrează că are continuitate? 

Doamna Spirici: De asta v-am rugat să amânaţi decizia care este foarte importantă, 

s-o studiaţi foarte bine şi eu, la rândul meu, să mă acopăr cu foarte multe hârtii, să vă 

demonstrez că acel loc nu este al domnului Dincă. Că e vorba despre Dincă, dragi domni! 

Este domnul cu cardurile! Este vorba de Magdalena Dincă. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Să ne prezinte domnul secretar din punct de vedere 

legal răspunsul. O să vă spun ce se întâmplă în România: astăzi, nu proprietarii 

exploatează resursele minerale, ci cei care au licenţe. Şi mai este un lucru! Astăzi pe 

domeniul de vânătoare proprietatea ciobanilor, ciobanii nu au dreptul la câini. Aşa este şi 

cu dânşii! Nu contează cine este proprietar, contează ca activitatea, domnule primar, să 

rămână acolo. 

Doamna Spirici: Cum consideraţi dvs. că a fost încheiat un contract de chirie, când 

este stipulat, poate aveţi contractul, la punctul 3.1. din acel contract, că este doar pentru 

acel spaţiu fixată chiria de 3 mii de euro plus TVA. Ea nu se va plăti niciodată. De ce? 

Îmi pun eu întrebarea? De ce nu se plăteşte? 

Domnul consilier Velicu Florian: Să aibă legătură cu cardurile? 

Domnul secretar Roşu Petre: Comisia de servicii a cerut punctul de vedere al 

Serviciului Juridic. Am aici punctul de vedere al Serviciului Juridic legat de acest caz. 

Având în vedere că între municipiul Giurgiu şi cele două societăţi S.C. Manic Service 

S.R.L. şi S.C. Eridanus S.R.L., nu există raporturi juridice, iar Consiliul Local avizează 

doar desfăşurarea activităţii conexe de autogară pentru operatorii care au contracte de 

închiriere cu noul proprietar al terenului. Cele două hotărâri 350 şi 351 din 22.12.2011, 

rămân fără obiect. Ca atare, contractul respectiv încheiat acum este în vigoare. Dacă se 

aduce o încheiere că acesta este suspendat, atunci putem să procedăm la…. 
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Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 2 voturi pentru. Împotrivă? 1 vot împotrivă. (domnul Ciobanu George 

Daniel). Abţineri? 16 abţineri. 

 

Punctul 49: proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii Asociaţiei de 

Dezvoltare Intercomunitară „ILUMINAT PUBLIC STRADAL ŞI 

ORNAMENTAL” GIURGIU – MALU 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 50: proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii Asociaţiei de 

Dezvoltare Intercomunitară „COMUNITĂŢI CURATE ŞI SIGURE” Giurgiu – 

Malu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: De la Malu este cineva aici? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dânşii îşi aprobă la dumnealor. Dacă ţineaţi 

neapărat, chemam pe cineva. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 51: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „CENTRALA TERMICĂ - ZONA ISTRU” - retras 

 

Punctul 52: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „TERENURI DE SPORT” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
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Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 6 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 13 

abţineri. 

 

Punctul 53: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „ILUMINAT PUBLIC - strada NICOLAE TIULESCU” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 54: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „AMENAJARE LOCURI DE JOACĂ ÎN CURTEA 

GRĂDINIŢELOR” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 6 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 13 

abţineri. 

 

Punctul 55: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „CENTRALA TERMICĂ - ZONA VOESTALPINE” - retras 

 

Punctul 56: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „LOCURI DE JOACĂ ŞI ZONE DE RECREERE ” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 7 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 12 

abţineri. 

 

Punctul 57: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „Elaborare documentaţie tehnico - economică pentru 

realizare parcări adiacente blocuri locuinţe – zona blocuri L3, L4” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
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Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 7 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 12 

abţineri. 

 

Punctul 58: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „Elaborare documentaţie tehnico - economică pentru 

realizare parcări adiacente blocuri locuinţe – zona Biserica Sf. Brâncoveni” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 7 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 12 

abţineri. 

 

Punctul 59: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „Elaborare documentaţie tehnico - economică pentru 

realizare parcări adiacente blocuri locuinţe – zona blocuri L5, E1” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 7 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 12 

abţineri. 

 

Punctul 60: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „Elaborare documentaţie tehnico - economică pentru 

realizare parcări adiacente blocuri locuinţe – zona blocuri H2, H3” 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 7 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 12 

abţineri. 

 

Punctul 61: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei şi 

Statului de funcţii ale Aparatului de specialitate ale Primarului Municipiului 

Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Cartojan Dan Liviu:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Să vă mai explic de ce a fost nevoie? Vă explic! 

Conform aprobării pe care aţi dat-o, cred acum o lună sau două, privind mărirea 

organigramei cu 24 de posturi de debutanţi, absolvenţi de facultate şi care nu au 

experienţă şi fiecare direcţie din cadrul Primăriei şi-a stabilit obiectivele şi necesarul. 

Acest lucru s-a întâmplat, organigrama a fost aprobată. A fost nevoie să armonizăm 

funcţiile publice cu funcţiile contractuale şi o parte din acest personal a trebuit să 

îndeplinească criteriile de funcţie publică. Acest lucru s-a realizat acum. Deci, din cei 24 

care erau funcţii contractuale ca să îndeplinim acel procent de la A.N.F.P., noi avem 

avizul. Şi dvs. aveţi avizul A.N.F.P.-ului, cred că 13 s-au 14 posturi au trebuit să fie 

transformate. Ele sunt deja în acest moment în fază de concurs pentru cele contractuale, 

dar cele publice nu aveam cum să le scoatem la concurs pentru că nu aveam acel aviz al 

A.N.F.P.-ului şi aprobarea în cadrul Consiliului. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 62: propunere privind calificativul acordat de Consiliul Local al 

Municipiului Giurgiu, pentru activitatea Secretarului Municipiului, pentru anul 

2015 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: „Excelent”. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: În conformitate cu prevederile art.107, alineat 2, 

litera (d) din Hotărârea Guvernului nr.611/2008 privind aprobarea Normelor de 

organizare şi dezvoltare a carierei funcţionarilor publici, acordarea calificativului pentru 

Secretarii unităţilor administrativ teritoriale, în cadrul evaluării anuale se face de către 

Primar la propunerea Consiliului Local. Se supune spre aprobare calificativul Secretarului 

Municipiului Giurgiu pentru anul 2015. 

Doamna consilier Ciulacu Mireal:   Care sunt calificativele? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Calificativele sunt următoarele: foarte bine, bine, 

satisfăcător şi nesatisfăcător. Eu am o propunere la discuţii. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Acordarea calificativului în cadrul evaluării anuale 

se face de către primar. Primarul, în speţă, a făcut această evaluare şi calificativul pe care 

eu vi-l transmit spre aprobare este „foarte bine”. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel:  Nu am cum să votez, având în vedere că 

nu am fost anul trecut. Am fost în cantonament forţat. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot acest calificativ. Cine este pentru? 17 

voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 abţinere (domnul Velicu Florian). 

 

Punctul 63: proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă al 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu, pentru perioada martie - mai 2016 
 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: La discuţii, eu am o propunere: propun pe domnul 

consilier Badea Ionuţ. 

Domnul consilier Pârlea Victor Constantin: Propun pe domnul Velicu Florian. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Supun la vot în ordinea propunerilor. Primul este 

domnul consilier Badea Ionuţ. Cine este pentru? 7 voturi pentru. Împotrivă? 12 voturi 

împotrivă. Abţineri?  

Supun la vot propunerea pentru domnul Velicu. Cine este pentru? 12 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri? 7 abţineri. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule Velicu îţi urez succes! Se pare că ţi-ai atins 

apogeul. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Staţi puţin, că nu s-a terminat şedinţa! Mai avem: 

1. Raport privind desfăşurarea activităţii asistenţilor personali în semestrul II al 

anului 2015; 

      2. Raport al Direcţiei de Asistenţă Socială Giurgiu privind serviciile şi activităţile de 

asistenţă medicală comunitară, derulate în Municipiul Giurgiu în perioada semestrului II 

2015; 

      3. Raport privind rezultatele inventarierii patrimoniului Municipiului Giurgiu, în anul 

2015; 

      4. Informare privind implementarea Proiectului Portul verde şi de înaltă performanţă 

Giurgiu, în cadrul Proiectului prioritar nr.18 - Axa navigabilă interioară Dunăre-Main-

Rin, ca parte a Reţelei Trans-Europene de Transport (TEN-T).  

      5. Informare referitor la Proiect SMIS 13864 „SISTEM DE MANAGEMENT 

INTEGRAT AL DEŞEURILOR ÎN JUDEŢUL GIURGIU”.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule secretar am o întrebare şi vreau să mă 

lămuriţi. Evident că ţinând cont de situaţia din Consiliu, s-ar putea ca o treime din 

conilieri să convoace şedinţă de Consiliu. Ce se ia în consideraţie la cvorum? Se ia 

funcţiile de consilieri cele 21 sau numărul de consilieri? 

Domnul secretar Roşu Petre: Se ia în considerare consilierii în funcţie. 19 cât sunt 

în funcţie. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnilor consilieri, dacă aveţi un pic de răbdare! 

La informările pe care le-aţi avut la ordinea de zi, apare o adresă de la Ministerul 

Fondurilor Europene – Direcţia Generală Programe, Infrastructură, Marketing, 

Autoritatea de Management, care este transmisă către Consiliul Judeţean Giurgiu, .A.D.I., 

domnului Ovidiu Andrei care este astăzi prezent şi Postul de Mediu Piteşti, privind sistem 

de management integrat al deşeurilor în judeţul Giurgiu. Nu o să intru pe partea de 

început în care s-a cerut prelungire din 2012 până în 2016, luna a şasea. 

În vederea îndeplinirii integrale a obiectivelor şi indicatorilor proiectului, totodată 

în vederea asigurării funcţionalităţii acestuia, şi acum spune în felul următor şi vreau să 

fiţi foarte atenţi şi noi, cu toţii, să fim foarte atenţi la numărul acesta. Conform 

reglementărilor Comisiei Europene, un proiect este considerat eligibil şi funcţional, dacă 

cele două condiţii de mai jos sunt întrunite. Proiectul a fost finalizat şi a fost finalizat, 

proiectul cu groapa de gunoi, s-a făcut recepţia în 2012 în luna iulie şi proiectul este în 
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uz. Prin urmare, până la data de 30.06.2016 şi vă spun că ne priveşte şi pe noi, că suntem 

parte în acest proiect, beneficiarul va trimite la Post Mediu, raportul final al proiectului 

care va cuprinde şi informaţii, domnule Dinu. Care va transmite şi informaţii privind 

stadiul funcţionării acestui sistem integrat al deşeurilor. Ţinând cont de cele prezentate, în 

situaţia neîndeplinirii condiţiilor stabilite la acordarea finanţării, respectiv, dacă sistemul 

de management integrat este nefuncţional, există posibilitatea ca proiectul să devină în 

întregime neeligibil. Având în vedere cele de mai sus şi timpul scurt până la derularea 

licitaţiilor privind delegarea serviciilor de colectare, vă recomandăm să depuneţi toate 

diligenţele necesare, astfel încât contractele de delegare a serviciilor de colectare şi 

transport deşeuri prevăzute în proiect, să fie atribuite în termenul de finalizare al 

proiectului. De asemenea vă transmitem, ca în termen de 5 zile de la primirea prezentei, 

să ne informaţi care este stadiul delegării serviciului şi măsurile pe care le veţi întreprinde 

până la finalizare în 30.06.2016.  

 Acum, până îi dau cuvântul domnului Ovidiu Andrei, să ne spună care este stadiul, 

aş vrea să vă spun că tot până la 30.06.2016, avem termen ca toate proiectele şi Canalul 

Cama şi Piaţa de Gross şi C.N.I.P.T.-ul, cu finanţare europeană, să fie funcionale. Prin 

ceea ce aţi făcut astăzi, că nu aţi aprobat Canalul Cama, mai avem timp până la 

30.06.2016 să arătăm că funcţionează. Altfel, aţi văzut ce spune: proiectul devine în 

întregime neeligibil. 

Domnul Andrei Ovidiu: Salut toată asistenţa, toţi consilierii! Cu privire la acest 

sistem de management integrat al deşeurilor pentru că aţi cerut o lămurire. Din punct de 

vedere al termenului de răspuns, răspunsul a fost înaintat chiar a doua zi după ce am 

primit adresa, a fost înaintat către Consiliul Judeţean şi către minister, sub formă de notă 

informativă, cu stadiul delegării gestiunii serviciului de colectare a deşeurilor. Centrul de 

colectare al deşeurilor de la Frăteşti este funcţional. Activitatea este dată şi licitată de 

către un operator. În urma licitaţiei din 2012, dar s-a semnat contractul doi ani mai târziu 

datorită unui proces care s-a derulat între operator şi Consiliul Judeţean. Din 2014 acest 

centru este în administrarea unui operator din Bucureşti, firma Eco Sud. Că nu 

funcţionează efectiv, dar este operativ, că nu funcţionează efectiv, asta este o întrebare 

care ar trebui pusă operatorului în cauză. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Trebuie casat. 

Domnul Andrei Ovidiu: Cine? Operatorul? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu! Casată investiţia. De cât timp e pusă 

investiţia în funcţiune? 

Domnul Andrei Ovidiu: De patru ani este pusă în funcţiune. Tot patrimoniul 

respectiv este predat pe bază de proces verbal în custodia, deci, în administrarea 

operatorului, iar proiectul se va considera implementat în momentul în care vor fi 

semnate contractele de delegare a gestiunii cu operatorii de colectare a deşeurilor care 

aceştia au obligaţia să ducă deşeurile la acest Centru de management integrat, la groapa 

de gunoi Frăteşti. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: S-a stabilit un număr de utilizatori? 

Domnul Andrei Ovidiu: Nu! Sunt în procedură de evaluare a licitaţiei, sunt în 

procedură de licitaţie. În luna noiembrie s-a lansat licitaţia în SEAP, în luna februarie, pe 

data de 16 s-a procedat la deschiderea ofertelor. Pentru lotul care prinde Giurgiu, situaţia 
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este în momentul de faţă în raport de evaluare. Deci, este în curs de evaluare. Au fost trei 

ofertanţi şi sunt în curs de evaluare ofertele respective din punct de vedere tehnic, 

economic şi din punct de vedere al eligibilităţii, iar pentru loturile 2, 3 şi 4, respectiv 

loturile care sunt deservite, care vor fi deservite în judeţ comunităţile care vor duce la 

centrele de la Glina şi Chiajna şi o parte, iarăşi la Frăteşti, procedura a fost anulată 

datorită neîntrunirii condiţiilor de eligibilitate. Pe loturile 2 şi 4 a fost cât o singură ofertă, 

un singur ofertant, ceea ce era incalificabil din punct de vedere al respectării procedurilor 

legale. Mai mult, aceştia, nu au constituit conform legii garanţia de participare. Pentru 

lotul 3 au fost doar doi ofertanţi. Nefiind trei, şi acest domeniu a fost descalificat şi acest 

lot a fost descalificat, anulată licitaţia şi s-a publicat deja în SEAP reluarea procedurii de 

licitaţie. Aşteptăm de la ANRMAP răspunsul pentru data când va fi susţinută această 

licitaţie. Conform prognozărilor pe care le-am dat şi către minister, cu toate termenele de 

deschidere a ofertelor, de evaluare a acestora, de soluţionare a contestaţiilor, eventuale 

contestaţii şi de semnare a contractului. Acesta ar putea fi semnat cel mai târziu, undeva 

la jumătatea lunii mai. Deci, ne încadrăm până la termenul de 30.06.2016, când ar fi 

termenul obligatoriu de implementare al proiectului, iar până la 30.06.2016 A.D.I.-ul şi 

principalul beneficiar Consiliul Judeţean, au obligativitatea de a întocmi raportul final 

către minister, în vederea implementării proiectului. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Am două întrebări pentru dvs.: când aţi devenit 

preşedinte A.D.I. şi de ce atât de târziu s-a dat drumul la licitaţie? Dacă Doamne fereşte 

nu se închide procedura, după 30.06.2016 ce se poate întâmpla? 

Domnul Andrei Ovidiu: Preşedinte al acestui A.D.I. am devenit la jumătatea lunii 

noiembrie 2015. După o săptămână am lansat în SEAP această licitaţie. Nu aş vrea să 

dezgropăm cai morţi, dar realitatea este că această procedură a fost întârziată aproximativ 

un an şi jumătate. Am văzut anumite declaraţii ale fostului preşedinte A.D.I., ale 

domnului Beianu, că nu au fost întârzieri. Ba da, au fost întârzieri datorită faptului că 

această licitaţie a fost lansată o dată şi a fost anulată datorită dorinţei dânsului de a 

modifica din patru loturi, aşa cum prevedea documentaţia de atribuire în trei loturi. Nu a 

fost acceptat de A.N.R.M.A.P pentru că nu se acceptă nici o modificare a documentaţiei 

de atribuire care a stat la baza elaborării unui proiect pe fonduri europene şi obţinerii 

acestor fonduri şi ulterior s-a dorit reluarea acestei proceduri de licitaţie şi s-a întârziat 

nejustificat până la aproximativ jumătatea lunii octombrie, începutul lui noiembrie. 

Această documentaţie nu se poate modifica, nu este legal, nu acceptă nici Comunitatea 

Europeană, nici Ministerul Fondurilor Europene. Şi documentaţia aprobată de către 

consultantul oficial conform proiectului iniţial, de către Consiliul Judeţean şi de către 

A.G.A. a asociaţiilor acestui A.D.I. – management eficient pentru un judeţ curat, 

documentaţia de atribuire a fost aprobată şi lansată în SEAP. Documentaţia de atribuire a 

fost aprobată în forma finală, abia pe data de 23 noiembrie, dacă nu mă înşel, anul 2015. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Eu ştiu că e vremea ca oamenii să se ducă la 

puşcărie. De ce-l acuzaţi pe fostul preşedinte Beianu de aşa ceva? 

Domnul Andrei Ovidiu: Eu nu-l acuz de nimic, am nişte fapte. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Suntem oameni ai acestei comunităţi nu trebuie să ne 

călcăm în picioare şi oamenii să se ducă la puşcărie pe nişte acuzaţii. Este urât să facem 

lucruri de genul acesta. Hai să vedem procedura care a fost, de ce s-a întârziat. Eu nu cred 
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că Beianu, nu am nimic cu Beianu, că nu-l iubesc pe Beianu. Haideţi să ne îndepărtăm de 

data aceasta de lucrurile astea. Vedeţi dvs., situaţia este destul de delicată. Se duc oameni 

la puşcărie, oameni nevinovaţi, acuzaţi pe nedrept. Până îşi demonstrează nevinovăţia, fac 

luni de puşcărie. Asta e o părere a mea personală! Oameni mai greşesc şi este evident. Vă 

spun un lucru: sunteţi director A.D.I., da? De ce sunt trei loturi care nu se adjudecă? 

Domnul Andrei Ovidiu: V-am spus o dată şi v-o repet, nici o problemă. 

Domnul consilier Dinu Ionel: În altă ordine de idei, cele trei firme care au venit, 

din punct de vedere al eligibilităţii, conform legii achiziţiilor publice, întrunesc toate 

condiţiile? 

Domnul Andrei Ovidiu: În momentul de faţă, da. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Nu ştiu? Atenţie la mine! S-ar putea ca, comisia să 

rişte foarte mult şi ulterior să aveţi probleme grave acolo! 

Domnul Andrei Ovidiu: Domnule consilier, cu privire la acuzele pe care dvs… 

Daţi-mi voie să vă răspund! 

Domnul consilier Dinu Ionel: De ce să meargă cineva la puşcărie? Haideţi să facem 

treabă pentru giurgiuveni, nu să acuzăm! 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Cu asta, şedinţa a luat sfârşit!  
 

Şedinţa se încheie la ora 14
31
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 P R E Ş E D I N T E, 
 

                   Oprişan Gigi                         SECRETAR, 
 

           Roşu Petre                 ÎNTOCMIT, 
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